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‘Üniversitesiz 
bu iş çözülmez’

‘GÜN SAYIYORUZ’

EĞİTİMCİLERE BİR
DOKUN BİN AH İSİT!

OKULLARDAKİ
hizmetli sıkıntısına
dikkati çeken
sendikacılardan
Yılmaz Dalgalı,
“Kendi
imkanlarımızla
hizmetli bulmaya

çalışıyoruz. Öğretmen eksiğimiz de var”
derken Adnan Sarısayın da “MEB klasiği
devam ediyor” ifadelerini kullandı. �3’te

9 Eylül’de yeni eğitim öğretim yılının ilk zili çaldı. Ancak eğitim 
için çalan zil öğretmen ve veliler için sorunlarla mücadele zili oldu

Tarihe saygının
en güzel örneği

6

MALİYE Bakanlığı
Gelir İdaresi'nin
hazırladığı taslak
tebliği ile ilgili
açıklama yapan CHP
İzmir Milletvekili
Rıfat Nalbantoğlu,
mükelleflere ait
verilerin paylaşıma açılmasına zemin
hazırlandığını belirterek “Vergi
mükelleflerine ait verileri satacaklar”
iddiasında bulundu. � 4’te

İZMİR Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, Bakanlık tarafından İZSU Genel
Müdürlüğü’ne para cezası kesildiği ve suç
duyurusunda bulunulduğu açıklamalarına
ilişkin “Bize ulaşan bir suç duyurusu yok"
değerlendirmesinde bulundu.� 4’te

Kakao deviyle
ortak yatırım
DÜNYANIN en büyük kakao üreticisi Fildişi
Sahili Cumhuriyeti ile Türkiye arasında iş
birliğini geliştirecek adımlar atılıyor. İzmir
Ticaret Odası Yönetim Kurulu sayman
üyesi Mahmut Erkoç, “Ortak yatırımların
önünü açabiliriz” dedi. � 9’da

DEFİNECİLERİN
yaptığına bakın!
YAMANLAR Dağı'ndaki yangını araştıran
ekipler, tarihi eser kaçakçılığı amaçlı
kaçak kazı yaptıkları ve yangına sebebiyet
verdikleri gerekçesiyle 8 şüpheliyi
gözaltına aldı. 5 zanlı tutuklanırken 3
şüpheli serbest bırakıldı. � 3’te

İzmir’in dağları
yine çiçek açıyor
İZMİR Büyükşehir Belediyesi’nin
Yamanlar Dağı yangınında büyük zarar
gören Sancaklı Ağaçlandırma Sahası’nda
yürüttüğü çalışmalar yüzleri güldürdü.
Ekipler, sahadaki ağaçların yeniden
çiçeklendiğini tespit etti.  � 7’de

GAZİEMİR Akçay Caddesi'nde yollar
göle döndü. Buca Şirinyer’deki Forbes
Sokak'ta  park halinde bulunan bir
araç, şiddetli yağış sebebiyle göçen
yolun içine düştü. Menderes ve
Seferihisar’da istinat duvarları yıkıldı.

Ahmetbeyli Mahallesi Maydonoz
Koyu’nda derenin taşması sonucu
bazı ev ve iş yerlerini su bastı. 
Park halindeki araçlar denize
sürüklendi. Dere üzerindeki
tekneler sele kapıldı.� 3’te
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Su, geleceğin sessiz çığlığı. Ya onu dinler her damlasında, hayatın saklandığı
bir anı kurtarırız ya da umursamazca çölleşen dünyada yaşamayı kabulleniriz

İZMİR'DE hızla artan nüfus ve yapılaşma, su
kaynaklarının sürdürülebilir yönetimini
zorlaştırıyor. Uzmanlar, altyapı
eksikliklerinin çözülmesi gerektiğini
belirterek, yağmur suyu hasadı projelerinin
hayata geçirilmesinin önemine dikkati çekti.
TMMOB İnşaat Mühendisleri Odası İzmir
Şubesi Başkanı Eylem Ulutaş Ayatar, “İlk
adım olarak, yerel yönetimlerin liderliğinde
belediyeler tarafından şehir içinde entegre
edilecek merkezi yağmur suyu toplama
sistemleri kurulmalı. Bu sistemler, yerel
yönetimlerin uzun vadeli su yönetim
planlarının bir parçası olmalı” dedi.  

BELEDİYELERLE BİRLİKTE

‘SÜRDÜRÜLEBİLİR OLMALI’

SORUNLAR YUMAĞI

abtokmakoglu@gmail.com
5

Sığınmacı krizi
şiddetleniyor

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Belediyelerin
festivalleri 

‘Bu son olsun’
diyeceğim de..

KADİR UĞUR

medyaup@gmail.com
7

İlişkide 
tutarlılık

10
melek.aykac1@saglik.gov.tr
MELEK AYKAÇA.BUĞRA TOKMAKOĞLU

MEMDUH
GÜNEY 

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Khadidjata
Toure

Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı
Yılmaz
Dalgalı

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Mahmut
Erkoç

Necdet
Budak

Necdet
Budak

Necdet
Budak
Necdet
Budak
Necdet
Budak
Necdet
Budak
Necdet
Budak
Necdet
Budak

Necdet
Budak

Necdet
Budak
Necdet
Budak

Adnan
Sarısayın

EGE Üniversitesi'nde Körfez'deki balık
ölümleriyle ilgili toplantıya katılan
önceki dönem Gençlik ve Spor Bakanı AK
Parti İzmir Milletvekili Mehmet
Kasapoğlu, “Toplumsal bir meseleyle,
çevresel bir felaketle karşı karşıyayız”
diye konuştu. � 4’te

Mehmet
Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu
Mehmet

Kasapoğlu

‘Satacak ne varsa
hepsini sattılar!’

Rıfat 
Nalbantoğlu

Cemil
Tugay

‘Bakanlık görevini
YERİNE GETİRMELİ’

KARABAĞLAR Belediyesi ve İzmir
Büyükşehir Belediyesi iş birliğiyle bu
hafta sonu düzenlenecek Kavacık Üzüm
Festivali, yine binlerce ziyaretçiyi
ağırlamayı hedefliyor. Festival için gün
saydıklarını belirten Başkan Helil
Kınay, herkesi bu coşkuya ortak 
olmaya davet etti.� 6’da
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AKADEMİSYENİlker Kahraman, “Yağmur
sularının hızla kanallara veya derelere
ulaşamayacağı zeminler oluşturmalı.
Zeminler ve asfaltlar suyu filitreleyebilecek
malzemelerden tercih edilmeli” diye konuştu.
Müteahhit İslam Yıldırım, “Ancak çarpık
kentleşme sorunu çözüldükten sonra, yağmur
suyu hasadı gibi sürdürülebilir projelere
yönelmek gerekir” derken İzmir İnşaat
Malzeme Üreticileri ve Satıcıları Odası Başkanı
Cumhur Taşdelen, teknoloji konusunda
gelişmiş ülkelere kıyasla Türkiye’nin geri
kaldığını, bu uygulamaların yaygınlaşmasının
da zaman alacağını dile getirdi.  � 5’te

Cumhur Taşdelen İlker Kahraman İslam YıldırımEylem Ulutaş Ayatar

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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Fakir Hausgeräte,

Selin Öztürk Aydın’ın ev

sahipliğinde, yazın son günlerini

unutulmaz bir etkinlikle

taçlandırdı. Coze Paşalimanı’nda

yapılan "Selin Öztürk Aydın'la

Yaza Veda!" renkli

görüntülere sahne oldu

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER

Etkinlikte, katılımcılar doğal ve sağlıklı mini
atıştırmalıkların keyfini çıkarırken, saçlarını yeniden
canlandıracak ürünlerle tanışma fırsatı buldu. Fakir
Hausgeräte'nin yenilikçi saç şekillendirici ürünleri,
yazın yıpranan saçlarınıza vedanın en iyi yolunu
sundu. Bu özel günün en heyecan verici sürprizi ise,
Fakir Hausgeräte’nin yeni Airform saç şekillendirici
setinin tanıtımı oldu. Katılımcılar, ön talebe özel yüzde

10 indirim avantajından yararlanarak bu mükemmel
ürünü edindi. Airform saç şekillendirici set,
katlanabilir yapısı sayesinde seyahatlerde kolaylıkla
taşınabilir ve her yerde mükemmel saçlara sahip
olmanıza olanak tanıyor. 7 farklı başlığı ile saç
stilinizde sınırsız seçenekler sunan bu set, düz, 
dalgalı veya kıvırcık saçlar için profesyonel 
sonuçlar elde etmenizi sağlıyor. (Haber Merkezi)
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9 Eylül’de yeni eğitim öğretim
yılının ilk zili çaldı. Ancak eğitim
için çalan zil öğretmenler ve veliler
için sorunlarla mücadele etme zili
oldu. Okullar açılmadan önce
defalarca dile getirilen sorunlar
sadece çözümsüz kalmıyor giderek
büyüyor. Eğitimciler ise eksikleri
dile getirirken çözüm bulması
gerekenlerin yanlış adımlar
atmasından şikayetçi. Okullardaki

hizmetli sıkıntısına
dikkati çeken
Eğitim İş İzmir 2
No’lu Şube
Başkanı Yılmaz
Dalgalı, “Daha
önce okullardaki
hizmetliler İŞKUR
tarafından

görevlendiriliyordu. Ancak bu
konu tasarruf tedbirlerine takıldı.
Yeni sistemde daha ucuz insan
gücü daha az para var. Ancak bunu
bile zamanında planlamamışlar.
Sınıfların hiçbiri hazır değil.
Temizlik yapılmamış. Bu iş içinde
kimse başvurmuyor. Çünkü asgari
ücretin altında bir ücret veriliyor.
Müdürler, öğretmenlere
‘tanıdığınız varsa başvursun’ diyor.

Kendi imkanlarımızla hizmetli
bulmaya çalışıyoruz. Öğretmen
eksiğimiz de var. 20 bin
öğretmenin mülakatı yapıldı ancak
ataması yapılmadı” diye konuştu.

İzmir Valisi Süleyman Elban’ın
okullarda güvenlik ve
uyuşturucuyla mücadele
kapsamında ‘Her okulda
üniformalı olarak bir polis ve
jandarma olacak. Aynı zamanda
sivil olarak da görev yapan
arkadaşlarımız’ olacak ifadesiyle
ilgili konuşan sendikacı Dalgalı,
“Çok güzel ancak maalesef bu
güvenlik her okulda yok. Örneğin
Bornova’da bu yok. Bazı okullarda
okul aile birlikleri sadece kapıda
bekleyecek birini buluyor. Ücra
köşelerdeki okullarda bu imkan
yok” dedi. 

Depreme dayanıklılık testinden
geçemeyen birçok okulun başka bir
okulla birleştirildiğini hatırlatan
Dalgalı, “Kemalpaşa’da birçok
okul bu sebeple yıkıldı. Okullar
birleştirildi. Sınıflar keşmekeş.
Okullardaki laboratuvarlar,
kütüphaneler sınıfa
dönüştürülüyor. Çoğu okulda
ne bilgisayar ne de fen
laboratuvarı var” ifadelerini
kullandı.

“KİM TEMİZLEYECEK?”
“MEB klasiği devam

ediyor” diyen Hürriyetçi
Eğitim Sendikası İzmir Şube
Başkanı Adnan Sarısayın da
“Okullar imkansızlıklar içerisinde

açıldı. Başta temizlik ve güvenlik
ihtiyacı had safhada. Daha önceki
yıllarda İŞKUR tarafından dokuz

aylığına gönderilen
temizlik görevlileri bu yıl
yeni düzenlemeyle haftada
üç güne düşürüldü. Bunun
karşılığında da aylık
yaklaşık 7 bin lira ücret
alacaklar. Dolayısıyla bu
ücrete okullarda çalışacak
eleman bulunamıyor.
Diğer iki gün okulları kim
temizleyecek? Bir taraftan

kayıt ücreti alınmasın diyorlar ama

okul idarecilerini para toplamaya
mahkum ediyorlar” ifadelerini
kullandı.

“DİKKATE ALINMADI”
“Okullarda öğrencilerimiz aç aç

ders işlemesin dedik” diyen
Sarısayın “Uyarılar dikkate
alınmadı. Ekonomik kriz
ortamında aileler öğrencilere
harçlık veremiyor. Buna çözüm
bulunmalı. Zorunlu eğitimde
çocukların bütün günlük ihtiyaçları
karşılanabilmeli” ifadelerini
kullandı. 

BİZİM MAHALLE OKULLARINA DESTEK GELDİ
Dokuz Eylül Rotaract ve Dokuz

Eylül Rotary Kulüpleri, bu yıl da
geleneksel hale gelen ‘Okuldaki İlk
Günüm’ projeleri ile dikkat çekti.
Kulüpler, 7 yıldır sürdürdüğü
gelenekle, Kocatepe Mehmet Lütfiye
Dönmez İlkokulu öğrencilerini okulun
ilk gününde yalnız bırakmadı. Dokuz
Eylül Rotaract ve Dokuz Eylül Rotary
Kulüpleri işbirliğinde her yıl olduğu
gibi, bu sene de okulun ilk gününde
öğrencilere kırtasiye malzemeleri
hediye edilerek çocukların eğitim
hayatına katkı sağlandı. Etkinlik
kapsamında, öğrencilerle bir araya
gelen kulüp üyeleri, onlara kırtasiye
ürünlerinden oluşan setler dağıttı.

Bu yıl da kardeş okuluna büyük bir
özveriyle destek olan Dokuz Eylül
Rotaract ve Rotary Kulüpleri,
toplumsal sorumluluk projelerine
olan bağlılığını ve katkı sağlama
konusundaki kararlılığını bir kez daha
gözler önüne serdi. Dokuz Eylül
Rotaract Kulübü 2024-2025 dönemi
başkanı Tuğba Eneş bu etkinliği 7
yıldır sürdürdükleri için çok mutlu
olduklarını ifade etti. Eneş, “Bu
etkinliğin 7 senedir aralıksız olarak
sürdürebiliyor olmaktan dolayı çok
mutluyuz. Bu projede emeği geçen
bütün arkadaşlarıma çok teşekkür
ederim” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

İzmir'de aniden bastıran
sağanak yağış, kentteki bazı cadde
ve sokakları göle çevirdi. Park
halindeki bir araç ise yağış
sebebiyle göçen yolun için düştü.
Meteoroloji Genel Müdürlüğü
tarafından geçtiğimiz günlerde
birçok il için sağanak yağış
uyarısında bulunulmuştu. İzmir'de
de önceki gece saatlerinde
başlayan sağanak yağmur, dün
sabah saatlerine kadar merkez
ilçelerde etkili oldu. Aniden
bastıran sağanak yağış, sürücü ve
vatandaşlara zor anlar yaşattı.
Yağmura hazırlıksız yakalanan
bazı vatandaşlar, saçakların altına
sığındı.

Öte yandan Gaziemir Akçay
Caddesi'nde yollar göle döndü.
Bazı vatandaşların ayakkabılarını
eline alıp, biriken suya basarak
yolun karşısına geçtiği görüldü.

Buca Şirinyer’deki Forbes
Sokak'ta ise park halinde bulunan
bir araç, yoğun yağış sebebiyle
göçen yolun içine düştü. Araçta
maddi hasar oluşurken araç sahibi
Suat Yağdı, “Aracımızı buraya
akşam park etmiştik. Gece yağmur
yağınca aşırı su birikintisi burayı
oymuş ve araç göçüğün içine
düşmüş. Sabah namazına giden
arkadaşlar olayı görüp bize haber
verdiler. Aracımızı daha yeni
çıkarabildik. Şimdi hasar tespit

çalışmaları sürüyor” ifadelerine
yer verdi. 

Menderes ve Seferihisar
ilçelerinde iki istinat duvarı yıkıldı.
Duvarın yıkılması sonucu park
halindeki bazı araçlarda hasar
oluştu. Menderes ilçesi
Ahmetbeyli Mahallesi Maydonoz
Koyu’nda derenin taşması sonucu
bazı ev ve iş yerlerini su bastı. Park
halindeki bazı araçlar denize
doğru sürüklendi. Dere üzerinde
bulunan tekneler ise sele kapıldı.
Teknesi suya kapılan tekne sahibi
ise suyun bir anda dereden
geldiğini, birçok teknenin zarar
görüp suya gömüldüğünü söyledi.
Bir başka tekne sahibi de

“Teknemiz burada bağlıydı. Önde
bir arkadaşımızın teknesinin ipi
koptu. Bizim de teknemizi
sürükledi. Teknemiz çok ilerlemiş.
Kendi imkanlarımızla geri
getirdik. Her şey 5 dakika
içerisinde olmuş. Yetişemedik”
diye konuştu. Yağış nedeniyle
Menderes Çukuraltı
Mahallesi’nde bir istinat duvarı
yıkıldı. Duvarın yıkılmasıyla park
halinde bulunan bazı araçlarda
maddi hasar oluştu. Seferihisar’ın
Çolak İbrahim Bey Mahallesi’nde
de su baskını sebebiyle bir inşaatın
istinat duvarı yıkıldı. Ekipler
bölgede hasar tespit çalışmalarını
sürdürüyor. (İHA)

Zehir tacirlerine
geçit vermediler

Selçuk İlçe Emniyet Müdürlüğü Suç
Önleme ve Soruşturma Büro Amirliği
ekipleri, uyuşturucu tacirlerine yönelik
gerçekleştirdiği başarılı bir operasyonla
ilçede güvenliği sağlamaya devam ediyor.
Selçuk Cumhuriyet Başsavcılığı
koordinesinde yürütülen operasyonda, 4 kişi
gözaltına alındı. Operasyon kapsamında 17
gram metamfetamin, 3 adet hap, 1 adet
terazi, 2 adet bong düzeneği ve bin 255 TL
nakit para ele geçirildi. Emniyet ekipleri,
halkın güvenliğini koruma adına
çalışmalarını sürdürüyor. (İHA)

Bayraklı’da tamirci 
dükkanında yangın

Bayraklı’da bulunan bir oto tamirci
dükkanında yangın çıktı. Yanan iş yerinden
çıkan dumanlar ilçenin bir çok noktasından
görüldü. İtfaiye ekiplerinin kısa sürede
yaptığı müdahale ile alevler komşu
dükkanlara sıçramadan söndürüldü. Yangın
ilçede bulunan Bayraklı Sanayi Sitesi'ndeki
bir oto tamircisinde meydana geldi. İhbar
üzerine olay yerine itfaiye, sağlık ve polis
ekipleri sevk edildi. Yangında dumandan
etkilenen olmadığı bildirildi. (İHA)

Karşıyaka yangınını 
defineciler çıkarmış

Çeşme’de 100 
şüpheliye işlem

Çeşme Narkotik Suçlarla Mücadele
Büro Amirliği ekipleri, yaz döneminde
ilçede torbacı olarak adlandırılan sokak
satıcılarına yönelik geniş çaplı
operasyonlar gerçekleştirdi.
Gerçekleştirilen 56 ayrı operasyonda 100
şüpheliye işlem yapıldı. Operasyonlar
sonucunda, 27 şüpheli tutuklanırken, 8
şüpheli adli kontrol şartıyla serbest kaldı.
Satışa hazır hale getirilen çeşitli
uyuşturucu maddeler ve uyuşturucu
ticaretinden elde edilen yüklü miktarda
para da ele geçirildi. (AA)
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Karşıyaka Yamanlar Dağı'ndaki yangınla
ilgili Karşıyaka Cumhuriyet Başsavcılığı
tarafından başlatılan soruşturma
çerçevesinde İl Jandarma Komutanlığı
ekipleri çalışma yaptı. Yangının çıktığı TRT
vericisinin alt tarafında detaylı inceleme
yapan, 150 saatlik kamera görüntüsünü
inceleyen ekipler, bölgede tarihi eser
kaçakçılığı amaçlı kaçak kazı yaptıkları ve
yangına sebebiyet verdikleri gerekçesiyle 8
şüpheliyi gözaltına aldı. Adliyeye sevk edilen
şüphelilerden E.Y., S.K. ve M.İ, ‘Taksirle
yangına neden olmak’ ve ‘Kaçak kazı
yapmak’, D.Y. ve A.S. de ‘Kaçak kazı yapmak’
suçlamasıyla tutuklandı. 3 şüpheli de adli
kontrol şartıyla serbest bırakıldı. (DHA)

KORKULAN OLDU! YAZ SAĞANAĞI İZMİR’İ VURDU 

EĞİTİMCEPHESİ
BİLDİĞİNİZGİBİ!
2024-2025 eğitim öğretim yılı şaşırtmadı ve sorunlarla başladı. Aksaklıkları
saymakla bitiremeyen eğitimciler uyarıların dikkate alınmamasından şikayetçi 

Yılmaz Dalgalı

Adnan Sarısayın

MEMDUH GÜNEY
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‘Çevresel felaketle 
karşı karşıyayız’

“Çiftçimizin bu 
feryadını duyun”

Yeniden Refah Partisi Genel
Başkanı Fatih Erbakan, Aydın'ın
Söke ilçesinde pamuk tarlasında
çiftçilerle buluştu. Çiftçinin
maliyetler nedeniyle çok büyük
zarara uğradığını belirten Erbakan
“Çiftçimizin bu feryadını duyun.
Onların derdiyle dertlenin ve
mutlaka alım fiyatını olması gereken
noktaya getirecek çalışmaları yapın.
Bununla beraber girdi
maliyetlerinde gerekli destekleri
verin. Bakınız mazot ve gübre
desteğinin olmadığını, son derece
sembolik olduğunu biraz önce bize
ifade ettiler. Böyle yaparak tarımı
bitiriyoruz, tarımı katlediyoruz, hem
Türkiye'yi daha çok dışa bağımlı
hale getiriyoruz, hem de
milyonlarca çiftçimizi de perişan
ediyoruz. Girdi maliyetlerini
düşürmek, destekleri arttırmak ve
aynı zamanda alım fiyatını da olması
gereken noktaya getirerek
çiftçimizin üretimine de ne kadar
üretirsen üret ben alırım devlet
olarak deyip garanti vermek lazım”
dedi. (İHA)

AK Parti İzmir Milletvekili
Mehmet Kasapoğlu, Rektör Prof.
Dr. Necdet Budak, milletvekilleri
Mahmut Atilla Kaya, Yaşar
Kırkpınar ve bilim insanlarının
katılımı ile bir toplantı yapıldı.
Toplantıda, İzmir Körfezi'nde
yaşanan çevre felaketinin çözümü
için atılması gereken adımlar
değerlendirildi. Ayrıca Ege
Üniversitesi Su Ürünleri Fakültesi
bilim insanları tarafından
hazırlanan “İzmir Körfezindeki
Balık Ölümleri ve Kötü Kokunun
Nedenlerinin İncelenmesi” raporu
da değerlendirildi.  Kasapoğlu
“Toplumsal bir meseleyle, çevresel
bir felaketle karşı karşıyayız.
Üniversitelerimizin de buna
duyarsız kalmasını düşünemeyiz.
Bu kapsamda Ege Üniversitemizin
bu konudaki çabaları ve gayretleri
son derece mutluluk verici. Bilim
insanlarımız olmadan bu
süreçlerin çözülebileceğine
inanmıyorum. Bilimin önderliği ve
katkısı çok kıymetli. İzmir'deki
üniversitelerimizden bu konudaki

deneyimli hocalarımızın bu işin
içerisinde olması oldukça önemli.
Ege Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak hocamız başta
olmak üzere değerli bilim
ekibimize teşekkür ediyorum” diye
konuştu. Rektör Prof. Dr. Necdet
Budak da “Önceki dönem Gençlik
ve Spor Bakanımız ve İzmir
Milletvekilimiz Dr. Mehmet

Kasapoğlu, İzmir
Milletvekillerimiz Mahmut Atilla
Kaya ve Yaşar Kırkpınar'ın
teşrifleri, faklı disiplinlerden
akademisyenlerimizin katılımı ile
bir toplantı yaptık. Biyolojik
çeşitliliğin korunması ve bölgedeki
doğal yaşamın sürdürülebilirliğini
sağlamak amacıyla, öğretim
üyelerimizin sunduğu bilimsel

raporlar doğrultusunda İzmir
Körfezi'ndeki çevresel sorunların
çözümü için kısa ve uzun vadede
uygulanacak tedbirlerle, Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığımız başta olmak üzere,
devletimizin talebi doğrultusunda
İzmir Körfezi'ndeki kirlilik
sorununu kalıcı çözümüne
ulaşmak amacıyla, güçlü akademik
kadromuz ve bilimsel
çalışmalarımızla her türlü desteği
sağlamaya hazır olduğumuzu ifade
ediyoruz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

CHP İzmir Milletvekili Rıfat
Nalbantoğlu, Maliye Bakanlığı
Gelir İdaresi Başkanlığın’ın
15.08.2024 tarihinde yayınladığı
taslak tebliğlerinde katılma payı
adı altında bir düzenlemeye yer
verdiğini ve bu düzenlemeyle
mükelleflere ait verilerin
paylaşıma açılmasına zemin
hazırlandığına dikkat çekerek,
“Satacak ne varsa sattılar, elde
avuçta bir şey kalmayınca şimdi
de vergi mükelleflerine ait
verileri satacaklar” diyerek tepki
gösterdi. Hazırlanan taslak
tebliğin “Yasal açıdan, vergi ve
kişisel bilgilerin güvenliği ve
mahremiyeti ile mükelleflerin
ticari sırları ve mali durumları
açısından son derece tehlikeli ve
sakıncalı” olduğuna dikkat
çeken Nalbantoğlu “Gelir
İdaresi Başkanlığı ne yaptığını ve
yaptığının nelere mal olacağını
bilmiyor” diyerek şunları söyledi:
“Maliye Bakanlığı Gelir İdaresi
Başkanlığı bu taslak tebliğle neyi
amaçlamaktadır? Neden,
mükelleflere ait verileri
paylaşıma açma ihtiyacı
doğmuştur? Bu bilgilerin başka
amaçlarla kullanılmasının önüne
nasıl geçecektir? Amaç bütçeye
yeni bir kaynak yaratmak mıdır?
Küresel bir pazara dönüşen
dünyada bu verilerin ulusal

çıkarlar açısından da büyük
sorunlar yaratacağı
görülmemekte midir? Bu
düzenleme Vergi Usul Kanunun
5. Maddesi’ne de aykırıdır. Vergi
mahremiyeti ile ilgili 5’inci
Madde; mükelleflerin ve onlarla
ilgili kimselerin kişisel, ticari ve
mali bilgilerini koruma altına
almayı amaçlar. Bu kanun
maddesi, vergi ile ilgili görev
yapan kişilerin, öğrendikleri gizli
bilgileri ifşa etmelerini veya bu
bilgileri kendi çıkarları veya
üçüncü şahısların çıkarları için

kullanmalarını yasaklar. Bu
yasak, görevden ayrıldıktan
sonra bile devam eder. Ancak,
kanun maddesinin bazı
istisnaları bulunmaktadır.
Örneğin, vergi güvenliğini
sağlamak amacıyla bazı bilgilerin
ilan edilebileceği belirtilmiştir.
Ayrıca, adli ve idari
soruşturmalarla ilgili olarak
belirli bilgilerin kamu
kurumlarına verilmesi de vergi
mahremiyetinin ihlali
sayılmamaktadır. 
(Haber Merkezi)

Önceki dönem Gençlik ve Spor Bakanı AK Parti İzmir Milletvekili Mehmet Kasapoğlu,
Ege Üniversitesi'nde Körfez'deki sorunların çözümüyle ilgili toplantıya katıldı

Nalbantoğlu: Mükellefe 
ait verileri satacaklar! 
Maliye Bakanlığı Gelir İdaresi'nin hazırladığı taslak tebliği ile
ilgili açıklama yapan CHP’li Nalbantoğlu mükelleflere ait
verilerin paylaşıma açılmasına zemin hazırlandığını söyledi

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, Bakanlık
tarafından İZSU Genel Müdürlüğü’ne
para cezası kesildiği ve suç
duyurusunda bulunulduğu
açıklamalarına ilişkin “Bize ulaşan
bir suç duyurusu yok" dedi. Geçmiş
dönemde de çeşitli cezaların
kesildiğini belirten Başkan Tugay,
“Muhtemelen Bakanlık, halkta
oluşan hassasiyeti biraz siyasi
olarak yönetmeye çalışıyor.
Bakanlığın aynen İzmit'te yaptığı
gibi, soruna çözüm üretmek için
sorumluluğunu yerine getirmesi
gerekiyor. Herkesin sorumluluğunu
aldığı ve çözüme katkıda bulunduğu bir

sürecin başlamasını ve yürümesini
diliyoruz” diye konuştu. Körfez'de bir
süredir artan ve herkesi üzen bir kirlilik
hali olduğunu söyleyen Başkan Tugay,
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Belediyenin üzerine düşen,
arıtmayla ve yağmur suyu ayrıştırma ile
ilgili işleri yapmak ama bunları sadece
yapmamız kirletmeyi durdurmuyor.
Yapılması gereken pek çok başka iş var
ve bunlar üç tane bakanlığın yetkisinde.
Bu konuda böyle kamuoyu önünde
karşılıklı birbirimizi suçlayan şeyler
söylemek yerine, herkesin
sorumluluğunu aldığı ve çözüme
katkıda bulunduğu bir sürecin
başlamasını ve yürümesini diliyoruz,
bekliyoruz. Ben bunun için yapıcı

görüşmelerin peşindeyim. Önümüzdeki
günlerde bunlarla ilgili zaten bazı şeyler
olacak. Yeni attığımız adımlar olacak."
(Haber Merkezi)

Belediyelerin
festivalleri 

Yaz aylarıyla birlikte ülkemizde
festivallerde başlıyor. Birçok bölgemizde
özellikle belediyelerin düzenledikleri
festivaller, yurttaşların yoğun katılımıyla
gerçekleşiyor. Yıllar içinde bir ‘marka değere’
dönüştürülmeye çalışılan festivaller
bulundukları şehirlere ne kazandırır? Yapılan
bazı festivaller iyi değerlendirmelerle şehire
kimlik kazandırır. Sadece para harcamak için
yapılan festivallerde halkın parası heba edilir. 

Şenlik ve festival kelimelerinin anlamı: Bir
kentin dokusunun oluşumuna katkıda
bulunan, o kentin sadece içinde bulunduğu
ülkenin değil, aynı zamanda tüm dünyanın
zaman ötesi bir parçası olmasını sağlayan en
önemli öğelerden birini o kentin festivallerinin
oluşturduğunu söylemek mümkün. ‘Şenlik’
kelimesine benzer şekilde, ‘festival’
kelimesinin kökeni de mutluluk, coşku
anlamlarını içeriyor. Geçmişte bir yandan
insanların neşeli vakit geçirmesini sağlarken,
esas olarak dini ya da etnik-kültürel
kutlamalara araç olan festivaller, bugün çok
daha geniş kapsamda, çok daha farklı
amaçlara hizmet edecek şekilde düzenleniyor.
Günümüzün kültür sanat odaklı
festivallerinin, eski kuşakların gençlere
öyküler anlattığı, böylece bir sonraki yıla yeni
değerler aktarılmasını sağlayarak aslında
kültürün oluşumuna katkıda bulunmuş ilkel
örneklerinin coşkulu ve heyecanlı ruhundan
çok uzak olmadığını görüyoruz. Peki,
festivaller şehre ne katıyor? Dünya kültür ve
sanat haritasında yer bulan şehirlerin
festivallerinin amaçlarından biri,
düzenlendikleri coğrafyayı kültür sanat
haritası üzerinde konumlandırmaktır.
Festivaller, düzenlendikleri şehirlere neşe,
renk ve hayat katar, kültür turizminin
canlanmasını sağlar. Festivallerin kültür-sanat
hayatında yarattığı hareketlenme, festivallerde
sunulan yapıtların uluslararası pazarda ilgi
çekmesini de kolaylaştırıyor. Mesala bir
zamanlar İzmir Enternasyonal Fuarı Türkiye
ticaretinin ve dünya ülkelerinin yer aldığı fuar
ve festival havasında geçerdi. Festivaller bu
açıdan sadece izleyicileri değil, aynı zamanda
sanatçıları da zenginleştiren etkinlikler olarak
kentin sanatsal üretimine katkıda bulunuyor.
Yurt dışından gelen önemli Tüccar ve
Sanayici de o şehrin ticaretini de geliştirir. Biz
de festivallerin öneminin bilinciyle, kendi
ülkemizde kaliteyi gözeterek, uluslararası
festivalleri yaygınlaştırmalı ve bütün bir yıla
yaymalıyız. Önümüzdeki süreçte,
şehirlerimizin kültürel mirasını ve sanatsal
birikimini vurgularken, güncel sanat üretim
biçimlerini destekleyen yeni festivaller
düzenlemeliyiz. Bu açıdan önümüzdeki
dönemde hem geleneksel sanatları günümüze
taşımak, hem de bugünün sanatsal pratiklerini
görünür kılmak şehrimizin gastoronimisini,
mutfaklarını da hem yurt içi hem de
yurtdışında tanıtmayı hedeflemek büyük
önem taşıyor. Unutmayalım ki, günümüz
festivalleri, geçici bir eğlence ve şenlik
duygusu içerisinde sanatçılara astronomik
rakamlar ödenerek verilen konserlerde o
şehirlerdeki yaşayan insanları tepkili
dikkatlerini çekmektedir. Unutmayalım ki
belediye başkanları halkın hizmeti içilen
paraları harcamaktadır.

Cansız bedeni bulundu
Bütün Türkiye’nin yüreğini yakan 8

yaşındaki Narin Güran’ın kaybolmasının
ardından 19. günde cenazesi ihbar sonucu
dere kenarında bulundu. Daha önce tevkif
edilen muhtar amcası tarafından öldürüldüğü
ihbarcı suç ortağı olarak ortaya çıktı. Narin
acaba amcasıyla annesini uygunsuz vaziyette
mi yakaladı da korkuya kapılan amca Narin’i
öldürdü? Narin, kaybolduğu gün öldürülmüş
ve 200 bin lira teklif edilen şahıs cesedi dereye
saklamış. Jandarma bulgular üzerine 23 kişiyi
gözaltına alıp sorgulama devam ediyor. Tabii
sorguların sonunda gerçek meydana
çıkacaktır.

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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Ülkemiz geçen son birkaç yılı seçim ve
siyasi tartışmaların gölgesinde geçirdi.
Ekonomik sıkıntılar, işsizlik, geçim derdi,
emeklilerin yaşam şartları gibi konular seçim
süreci boyunca konuşuldu, konuşulmaya da
devam ediliyor.

Son yerel seçimlerde büyük bir seçim
başarısı kazanarak Türkiye’nin birinci siyasi
partisine dönüşen Cumhuriyet Halk
Partisi’nin (CHP) ‘Türkiye’nin birinci
partisi’ sloganıyla yürüttüğü siyasi kampanya
yarın seçim olacakmış gibi harekete geçerek,
olası bir seçimde son seçim başarısını tekrar
etmeye, seçmenlerin zihninde ve gönlünde
kalmak üzere kurgulanmış durumda.

Hem yakın geçmişteki seçimlerin hem de
bu günden sonra olacak her seçim için
Türkiye’nin olmazsa olmaz gündemlerinden
biri de sığınmacı sorunu.

Her ne kadar bir süredir görmezden
gelinse, gündemde kendine yer bulmayı
fazlasıyla başaramasa da ülkenin geleceğe
yürüdüğü her adımda sığınmacılara ilişkin
tartışmalar yeniden kendine yer bulacak.

Seçim söylemleri ve
meydanlarında sığınmacılarla
ilgili söz söylemek, politikaları
açıklamak halkın beklentilerine
erişmek isteyen politikacıların
yeniden derdi olacak.

Türkiye’de sığınmacılarla ilgili
gündemin deyim yerindeyse sessizliğe
kavuşmasının başlıca sebebi ülkenin sıcak
seçim gündeminde olmaması. Bir diğer
sebebi ise İçişleri Bakanlığı koltuğunun el
değiştirerek Ali Yerlikaya’nın bakan
olması.

Zira Bakan Yerlikaya göreve gelir
gelmez özellikle İstanbul’un belli ilçelerinde
girişilen operasyonlar, denetimler ve
artırılan kontroller kamuoyunun
sığınmacılar konusundaki yükselen sesini
dengelemeye yardımcı oldu.

Gönüllü geri dönüşler, büyük şehirlerin
belli bölgelerinin yeni sığınmacı yerleşimine
kapatılması gibi konularla kamuoyu
sığınmacılar konusunda daha sakin
konumda.

Suriye ile gerçekleştirilmeye çalışılan
diplomasi trafiği, Mısır ile geliştirilmeye
çalışılan ikili ilişkiler derken Türkiye sıfır
sorunlu komşuluk günlerine dönebilecek mi
bilinmez. Avrupa’yı da her daim ürküten
sığınmacı konusunda hareketli günler
yaşayacağımız yoğun bir gündem bizi
bekliyor.
OTOBÜS TEHDİTİ

Son olarak Avrupa Birliği (AB) ve
Macaristan arasındaki mülteci politikası
tartışması karşılıklı açıklamalarla söz
düellosuna dönüştü. Avrupa Birliği’nin
huysuz çocuğu olmakla eleştirilen
Macaristan, geçmişte Türkiye’nin de

izlemeyi denediği bir yöntemi test ediyor bu
günlerde.

Macaristan’ın başkenti Budapeşte’nin
merkezi noktalarına üzerine ‘Brüksel’ yazan
belediye otobüslerini yerleştiren Macar
yetkililer, mültecileri otobüslerle Belçika'ya
taşımakla tehdit etti.

Birleşmiş Milletler Mülteciler Yüksek
Komiserliği (UNHCR), dünya genelinde
mülteci sayısının Nisan 2024 itibariyle 120
milyona ulaştığını açıkladı.

Dünyada en çok sığınmacıyı ağırlayan
ülkeler genellikle savaş veya siyasi
istikrarsızlık yaşanan bölgelerin yakınında
yer alıyor. Türkiye, uzun yıllardır Suriye'deki
iç savaştan kaçan milyonlarca kişiye ev
sahipliği yaparak bu konuda dünya lideri
konumunda. 

Lübnan, Ürdün ve Irak gibi komşu
ülkeler de önemli sayıda sığınmacıya ev
sahipliği yapıyor. Afrika kıtasında ise
Uganda, Sudan ve Etiyopya gibi ülkeler
büyük mülteci nüfuslarına sahip.

Rusya-Ukrayna hattında yaşanan
savaşla birlikte milyonlarca Ukraynalı’nın
göç ettiği Avrupa ülkelerinde Orta Doğu ve
Afrika kaynaklı göç dalgasının da sonu
gelmeyecek gibi. Hem Türkiye’nin hem de
bölge ülkelerinin göç akınına karşı işlevsel,
kalıcı, entegrasyona dayalı çözümler
gelişmesi şart. 

Ülkemizde doğan ve kendi ülkelerini hiç
görmeyen, diline, kültürüne uzaklaşan
milyonlarca Suriyeli’nin Türkiye’nin
gelecek hayalinin neresinde yer alacağına
hep birlikte karar vermeliyiz.

TOKMAKOĞLU 

Sığınmacı
krizi
şiddetleniyor

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com
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İzmir'de yağmur suyu hasadı ve
sürdürülebilir su yönetimi giderek önem
kazanıyor. İzmir'de hızla artan nüfus ve
yapılaşma, su kaynaklarının
sürdürülebilir yönetimini
zorlaştırıyor. Uzmanlar, altyapı
eksikliklerinin çözülmesi
gerektiğini belirterek, yağmur
suyu hasadı projelerinin
hayata geçirilmesinin
önemine dikkati çekiyor. Yerel
yönetimlerin bu alanda uzun
vadeli planlar yapması, İzmir
gibi büyük şehirler için kritik
önem taşıyor.

‘SÜRDÜRÜLEBİLİR SU’
Metropollerde su yapısının korunması ve

sürdürülebilir su yönetiminin giderek daha
da önemli hale geldiğini vurgulayan
TMMOB İnşaat Mühendisleri Odası
İzmir Şubesi Başkanı Eylem Ulutaş
Ayatar, “Hızla büyüyen İzmir, hem
altyapı açısından hem de yapılaşma
açısından büyük bir baskı altında.
Kentin artan nüfusu ve genişleyen
yapılaşma alanları, su yapısının
korunmasını daha da zorlaştırıyor.
Yaklaşık beş milyonluk bir nüfusa
sahip kentin merkezi oldukça yoğun.
Yeni yerleşim alanlarının oluşması
ve sadece yapılaşma değil, aynı zamanda
altyapı ve ulaşımın da yapılara ulaştırılması
anlamına geliyor. Bu büyüme ve
dağılım, yağmur sularının doğru
şekilde devamlılığını ve suyun boşa
gitmeden birikmesini zorlaştırıyor.
Özellikle İzmir gibi su kaynakları
açısından sınırlı büyük şehirlerde,

yağmur suyunun
taşınması büyük önem
taşıyor” dedi.

‘KAMUSAL HİZMET’
Yağmur hasadı

projelerinin uzun vadeli
olduğunu vurgulayan Başkan
Ayatar, “İzmir’deki
yerel
yönetimlerden bu
konuya önem
verenleri

görebiliyorum. Pis su ile
yağmur suyu kanallarını
ayıran projelerini hayata
geçirmeye çalışan kurumlar
var. İlk adım olarak, yerel
yönetimlerin liderliğinde
belediyeler tarafından şehir

içinde entegre edilecek merkezi yağmur
suyu toplama sistemleri kurulmalıdır. Bu
sistemler, yerel yönetimlerin uzun vadeli su

yönetim planlarının bir parçası
olmalıdır” diye konuştu. 

‘ELDEN GEÇMELİ’
Yağmur suyunun, sulama,

ev kullanımı ve yeraltı
suyunun yeniden
doldurulması gibi çeşitli

amaçlar için kullanılabilecek
değerli bir kaynak

olduğuna dikkati çeken
akademisyen İlker Kahraman,

“Şehir'deki yağmur suyunun etkin
bir şekilde yayılması, gidişatı ve
yeniden kullanılması için gerekli
altyapının oluşturulması kritik önem

taşır. Yeni binalarda ve
donanım projelerinde çatılara
yağmur suyu toplama
verilerinin entegre edilmesi,
yağmur sularının doğrudan
kanalizasyona gitmesini engelleyerek
suyun yeniden kullanımına olanak
tanır. Yağmur suyu
hasadı, kuraklık
riski

yaşayan ve yapılaşması yüksek kentler için
önemli bir tasarruf yöntemi olarak öne
çıkıyor. 23 Ocak 2021 tarihinde Resmi
Gazete'de yayımlanan yönetmelik ile 2 bin
metrekare ve üzeri yapılar için yağmur
suyu hasadı zorunlu hale getirildi. Yağmur
sularının hızla kanallara veya derelere
ulaşamayacağı zeminler oluşturmalıdır.
Zeminler ve asfaltlar suyu filitreleyebilecek
malzemelerden tercih edilmelidir. Kent
içinde daha fazla yeşil alan, yağmur
bahçeleri ve su koruyucu bitkilerle

donatılmış alanlarda suyun doğal
olarak emilmesini sağlamalıyız. İzmir
Büyükşehir Belediyesi içinde yapılan
tüm projelerde yağmur suyu
rögarları ve pis su rögarları
ayrıdır. Amaç binalardan
gelen yağmur suyunu
toplamamaktır. Ancak
şehirdeki tüm altyapı şu
anda uygun
olmadığından ne yazık
ki yağmur suları

kanalizasyon suları ile toplanıp
arıtmaya gönderilmektedir. 

Arıtma yükünü çok artıran bu sistemin
çözümü Büyük Kanal Projesi’nin elden
geçerek yağmur sularının ayrı şekilde
toplanmasını sağlamaktır” ifadelerini
kullandı. 

Yağmur hasadının biraz ütopik olduğunu
dile geteren İzmir iş dünyasının tanıdığı
müteahhitlerden İslam Yıldırım, “Çarpık
kentleşme şehrimizde
geçmişten günümüze gelen bir
sorun. Çarpık kentleşmenin
yarattığı sorunları çözmek için,
depreme dayanıklı yapı
oluşturmak ve altyapıyı
modernize etmek en önemli

görünürlüklerdir. Bu
sorunlar çözüldükten

sonra, yağmur suyu
hasadı gibi
sürdürülebilir
projelere yönelmek, daha
analitik ve uygulanabilir hale
gelir. Hayati önem taşıyan

sorunları çözmeden yağmur
hasadını ele almak ütopik olur”

diye konuştu.

‘ÇEYREK ASIR’
İzmir İnşaat Malzeme Üreticileri ve

Satıcıları Odası Başkanı Cumhur Taşdelen,
Türkiye'nin yağmur suyu toplama ve geri

dönüştürme teknolojileri konusunda
gelişmiş ülkelere kıyasla geri kaldığı,

bu uygulamaların
yaygınlaşmasının da zaman

alacağı görüşünü taşıyor.
Başkan Taşdelen,

“Gelişmiş
ülkelerde yağmur

suyu toplama ve geri
dönüşüm sistemleri

uzun süredir
uygulanmakta ve gerekli

altyapı oluşturulmuştur.
Türkiye’de ise bu alandaki

yatırımlar henüz yaygın
değil. Türkiye’de su

kaynaklarının verimli
kullanımı konusunda
toplumsal bilinçlenme
yeni yeni oluşmaya
başlıyor. Türkiye'de su
kaynaklarının giderek
azalması, 25-30 yıl
içinde bu tür
teknolojilere
yönelmenin
kaçınılmaz olacağını
gösteriyor”dedi. 

Su, geleceğin sessiz çığlığı. Ya onu dinler her damlasında, yaşamın bizden saklandığı
bir anı kurtarırız ya da umursamasızca çölleşen dünyada yaşamayı kabulleniriz

HER YAĞMUR DAMLASI 
GELECEĞE EKİLEN UMUT

Eylem Ulutaş
Ayatar

İlker 
Kahraman

İslam 
Yıldırım

Cumhur 
Taşdelen
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Karabağlar Belediyesi geleneksel hale
gelen Kavacık Üzüm Festivali’nin
12.’sini düzenlemeye hazırlanıyor.
14-15 Eylül tarihlerinde
Karabağlar Belediyesi ve İzmir
Büyükşehir Belediyesi
işbirliğiyle düzenlenecek
festival, binlerce ziyaretçiyi
ağırlamayı hedefliyor.
Festivalde, yerel kalkınmayı
destekleyerek bölgeye özgü
coğrafi işaretli üzümleri
tanıtmak amaçlanıyor. Halk
oyunları, üzüm yarışmaları,
konserler, atölyeler ve sergilerle
dolu bir program konukları
bekliyor. Ayrıca Türk Halk Müziği
sanatçısı Belkıs Akkale ve İzmirli sanatçı
Sedat Yüce de festivalde sahne alacak.

‘GÜN SAYIYORUZ’
Festival için gün saydıklarını belirten

Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay,
festival öncesi Kavacık Köyü’ne giderek
hazırlıkları yerinde inceledi. Üzüm bağı
sahipleriyle sohbet edip onlarla birlikte üzüm
toplayan Başkan Kınay, Karabağlar Belediyesi
olarak köylerin yapısını korumak için
çalışmalarına devam ettiklerini ve köylülerin
kalkınabilmesi adına daha çok proje
geliştirmek için çalıştıklarının altını çizdi.

Üzüm festivali için duyduğu heyecanı dile
getiren Başkan Kınay, üzümün yanında köye
ait tüm değerlere de sahip çıkarak bu
değerlerin daha görünür olması için
çalışacaklarını söyledi.

COĞRAFİ İŞARET
Mustafa Kemal Atatürk’ün “Köylü milletin

efendisidir” sözünü hatırlatan Başkan Kınay,
köylerdeki kalkınmayı her zaman
destekleyeceklerini ve köylerin hak ettiği
değer ulaşması için Karabağlar Belediyesi

olarak onların her zaman yanında olduklarını
belirterek, Kavacık Üzümü’nün Uluslararası
Coğrafi İşaret alması ve tüm dünyaya
duyurulması adına çalışmalarını
sürdürdüklerini vurguladı. Bu hafta sonu
gerçekleştirilecek olan 12. Kavacık Üzüm
Festivali’ne tüm vatandaşları davet eden
Başkan Kınay, “Karabağlar’ın önemli
değerlerinden biri olan Coğrafi İşaretli
Kavacık Üzümünü ve köyümüzü tanıtmak için
düzenlediğimiz festivalimize herkesi
bekliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

ENGELLERİ AŞMAK İÇİN ÇABALIYORLAR
Konak Belediyesi, engelli bireylere

yönelik çalışmalarına da hız verdi.
Engelli nüfusunun yoğun olduğu ilçede
engelli bireylerin yanı sıra birlikte
yaşadıkları ailelerinin de yaşamlarını
kolaylaştırmayı amaç edinen Konak
Belediyesi, “Engelsiz yaşam için el ele”
sloganıyla örnek bir çalışma hayata
geçirdi. Konak Belediyesi Sağlık İşleri
Müdürlüğü ile Sosyal Yardım İşleri
Müdürlüğü bünyesinde yürütülen
çalışma kapsamında belirlenen adreslere
psikolog ve sosyolog eşliğinde ev
ziyaretleri başlatıldı. Sokak sokak
gezerek engelli bireyler ve ailelerini
evlerinde ziyaret eden ekipler, psikolojik
ve sosyal yardım taleplerine hızla yanıt
veriyor. Ziyaretler esnasında yapılan
sosyal inceleme anketiyle belirlenen
gıda, onarım, ev eşyası, tekerlekli
sandalye, kıyafet, evde bakım ve gıda
gibi ihtiyaçlar belediyenin imkanları

doğrultusunda ücretsiz olarak
karşılanıyor. Öte yandan psikolojik
destek almak isteyen engelli bireyler ve
aileleri de Psikososyal Destek Merkezi
ya da Engelsiz Yaşam Köyü’ne
yönlendiriliyor. Engelli bireyler ve
aileleri talepleri doğrultusunda
psikologla yapacakları görüşmeye
belediyenin ücretsiz ‘Engelsiz Servis’
hizmeti ile evinden alınıp götürülüyor ve
daha sonra yeniden evine ulaştırılıyor.
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, “Engelli bireyler ve ailelerinin
hayatını kolaylaştırmak, sosyal yaşam
alanlarına katılımlarını sağlamak ve
engelleri ortadan kaldırmak yerel
yöneticiler olarak bizim öncelikli
sorumluluğumuz. Yakın zamanda
başlattığımız çalışma kapsamında engelli
komşularımızı evlerinde ziyaret ederek
ihtiyaçlarını tespit ediyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

12 Eylül 2024 Perşembe6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Hakan Serbest Tasarım: Serkan Önder

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
1872 yılında Buca'nın ünlü razaki
üzümünü Avrupa’ya ulaştırmak için
Levantenler tarafından yapılan ve 2006
yılından beri atıl durumda olan tren
yolu hattı için geçen dönem yapılan
yenileme projesini, “tarihi doku göz
önüne alınarak yeniden
tasarlayacaklarını” açıkladı. Planlanan
proje ile tarihi tren yolu hattı,
korunarak “geleceğe” taşınacak.
Buca’nın önemli bir tarihsel geçmişe
sahip olduğunu belirten Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, “Buca’mızın
turizmi adına yapılan birçok proje ve
çalışma var. Tren yolu hattı üzerindeki
çalışma da bunlardan biri. İhalesi

geçen yıl yapılmış ve firma çalışmalara
başlamıştı. Ancak bu çalışmaların tam
ortasında ‘bizi geçmişe götüren tren
rayları’ bulunuyor. İhalede onaylanan
projeyi inceliyoruz. Kanun ve
yönetmelikler çerçevesinde tarihsel
anlamda bütüncül bir açıdan bakarak
projeyi nasıl düzenleyeceğimizi
değerlendiriyoruz. Bu
çalışmalarımızın ardından yasal
çerçevede projeyi yeniden
tasarlayacağız. Hem kentin güncel
beklenti ve ihtiyaçlarını karşılayacak
hem de tarihi dokumuzu olabildiğince
koruyacak şekilde projemizi
yenileyeceğiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)
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93. İEF’TE İZMİR 
yüz binleri ağırladı
Cumhuriyet mirası ve İzmir’in en önemli
simgelerinden İzmir Enternasyonal Fuarı
(İEF), bu yıl “teknoloji” temasıyla 93. kez
düzenlendi. 30 Ağustos Zafer Bayramı
coşkusu ile açılan İEF; İzmir’in
kurtuluşunun 102’nci yıl coşkusuna da ev
sahipliği yaparak 9 Eylül günü son buldu.
İEF, her yaştan 756 bin 635 ziyaretçiye
farklı bir deneyim sundu. İEF, bu yıl 30
Ağustos Zafer Bayramı ve İzmir’in
kurtuluşunun 102’nci yıl coşkusuna da ev
sahipliği yaptı. (Haber Merkezi)

Çiğli'de memurlar
bu imzaya sevindi

Menderes Belediyesi, ilçe genelinde
gerçekleştirdiği yol yapım ve düzenleme
çalışmalarına hızla devam ediyor. Fen
İşleri Müdürlüğü’ne bağlı ekipler
Gümüldür Atatürk Mahallesi 6305 Sokak’ta
kilit parke döşeme çalışmaları yaptı. Yol
yenileme ve düzenleme çalışmaları ilçe
genelinde planlanan şekilde devam ediyor.
Göreve gelir gelmez yol yapım
çalışmalarını planladıklarını ifade eden
Menderes Belediye Başkanı İlkay Çiçek;
“Planladığımız gibi daha acil bölgelere
öncelik vererek çalışmalara başladık.
Adım adım ilerliyor, mahalle mahalle
yollarımızı elden geçiriyoruz. 44
Mahalle’mize eşit hizmet anlayışı ile
çalışmalarımıza devam edeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Çiğli Belediyesi’nde 310 memuru
ilgilendiren toplu iş sözleşmesi
düzenlenen törenle imzalandı. Sözleşme
memurlar tarafından sevinçle
karşılanırken, Çiğli Belediye Başkanı
Onur Emrah Yıldız, “Memurlarımızı
enflasyona ezdirmemek adına çok ciddi
bir inisiyatif aldık, elimizi değil gövdemizi
taşın altına koyduk” dedi. Başkan Onur
Emrah Yıldız ile TÜM BEL-SEN Genel
Başkanı Erdal Bozkurt, Belediye Fakir
Baykurt Salonunda düzenlenen törenle
Toplu İş Sözleşmesini imzaladı.
Sözleşme kapsamında 15 bin TL olan
Sosyal Denge Tazminatı yüzde 40 artışla
21 bin TL’ye yükseltildi. (Haber Merkezi)
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Gümüldür’e kilit
parke döşeniyor

Karabağlar Belediyesi, geleneksel Kavacık Üzüm Festivali hazırlıklarına devam
ediyor. Belediye Başkanı Helil Kınay, köyü ziyaret etti, hazırlıkları yerinde inceledi

Festival başlamadan
Kınay’dan inceleme
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İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin Yamanlar Dağı yangınında büyük zarar gören
Sancaklı Ağaçlandırma Sahası’nda yürüttüğü çalışmalar yüzleri güldürdü

İzmir Büyükşehir Belediyesi, 16
Ağustos’ta Yamanlar Dağı’nda
çıkan yangının ardından zarar
gören ağaçlarda başlattığı tedavi
çalışmalarında umutlar büyümeye
devam ediyor. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin tahsis alanlarındaki
Sancaklı, Örnekköy ve Bayraklı
Allurca ağaçlandırma
sahalarındaki ağaçlarda iyileştirme
çalışmalarını aralıksız sürdüren
Park ve Bahçeler Dairesi
Başkanlığı ekipleri, İzmir’in
kurtuluşunun 102’inci yıl dönümü
olan 9 Eylül haftasında sahadaki
ağaçların yeniden çiçeklendiğini
tespit etti. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Park ve Bahçeler
Dairesi Başkanlığı’nda görevli
Ağaçlandırma Şefi Fuat Karaca,
“İçinde bulunduğumuz alan İzmir
Büyükşehir Belediyemize ait
ağaçlandırma sahasıdır. 16
Ağustos’ta çıkan büyük orman
yangınında bizim sahamız da bu
yangından etkilendi. Ağaçlarımızın
yaprakları tamamen kavruldu.
Başkanımızın talimatıyla sahada
hızlı bir şekilde ağaçları bakıma
aldık. Havaların soğumasıyla
gövdedeki su sürgünleri kesiliyor.
Kuru dallar da daha sonraki
süreçte kesilecek. Sahamız şu anda
yüzde 90 oranında yeşillendi.
İnşallah bundan sonra böyle büyük
yangınlar yaşamayız. Biz bu yeşil
alanları görmeye devam ederiz.
Böylece İzmir’in dağlarını çiçekler
açtırmaya İzmir Büyükşehir
Belediyesi olarak devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı.  

İzmir Büyükşehir Belediyesi,

yangınların ardından 200 bin
metrekare alandaki 15 bin ağacı
kesmek yerine, İzmir Planlama
Ajansı (İZPA) referansı ve bilimin
ışığında tedavi çalışmaları
başlatmıştı. Sancaklı Ağaçlandırma
Sahası’nda, yangından zarar gören
ağaçlarda vejetasyon döneminin
devam ettiğini tespit eden ekipler,
ağaçlara yoğun sulama ve bakım
çalışması yaptı. Zamanında ve
doğru müdahale sayesinde
bölgedeki ağaçlarda yanan
yaprakların yerine yeni yaprakların
çıktığı saptandı. Sahadan gelen
olumlu tepkiler ışığında ekipler
ağaçlandırma sahasında
çalışmalarına tüm hızıyla devam
ediyor. (Haber Merkezi)

Kurtuluş Savaşı Mücadelesi’nin
ve İzmir’in kurtuluşunun simge
alanlarından biri olan
Belkahve’deki Ata Anı Evi,
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki ve Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman ile Atatürkçü
Düşünce Derneği’nin Bornova,
Buca ve Foça şubelerinin üyelerini
buluşturdu. Kurtuluş Savaşı
Mücadelesi’nin anlatıldığı Ata Anı
Evi’nde sergilenen dönemin
orijinal Türk Bayrakları, askeri
eşyalar, ilk baskı nutuk, gazete
yayınları gibi pek çok objeyi
inceleyen ziyaretçiler, Mustafa
Kemal Atatürk’ün “Bu kente bir
şey olacak diye çok korktum”
dediği nokta olan Belkahve’deki
anılarını Araştırmacı Arda
Kalaycı’dan dinleme fırsatı buldu.
Ziyarete Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’la birlikte
Afyon’daki Zafer Yürüyüşü’nü
gerçekleştiren gençler de katıldı.
Bornova Belediye Başkanı Ömer
Eşki, Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman’ın yanı sıra ilk

gençlik yıllarından bu yana
kendisinin de üye olduğu
Atatürkçü Düşünce Derneği
üyelerini ağırlamaktan büyük bir
onur duyduğunu söyledi. İzmir’in
kurtuluşunda çok önemli bir yeri
olan Ata Anı Evi’nin hem yeri hem
de sergilenen eserlerin
zenginliğiyle tarihi aydınlatan çok
önemli bir yer olduğunu söyleyen

Başkan Eşki, “18 yaşından beri
ADD üyesiyim. ADD üyesi olarak
belediye başkanlığı yapmanın
gururunu duyuyorum. Ben
Bornova ADD Şubesi’nde
büyümüş birisiyim. ADD için
elimizden ne geliyorsa yapacağız.
Sizlerle bu yolda yürümekten
büyük bir mutluluk duyuyorum”
dedi. (Haber Merkezi)

Manisa Kent Konseyi Başkanı Hakkı
Bayraktar, Büyükşehir Belediye Meclisi’nin
Eylül ayı olağan toplantısına katıldı ve
konseyin çalışmaları hakkında meclis
üyeleri ile kamuoyuna bilgi verdi. Manisa
Kent Konseyi Başkanı Hakkı Bayraktar,
“Belediye Yasası ve ilgili yönetmelik gereği,
Kent Konseyi seçimi gerekliydi. Biz bunu
13 Ağustos günü gerçekleştirdik. Şahsım
Başkan olarak, 13 arkadaşım da çalışma
grubu olarak seçildi. Bundan sonraki
toplantımızda ilçelerimizdeki kent konseyi
başkanlarımızla toplantılar yapmayı
planlıyoruz” dedi. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek de,
Bayraktar ve Manisa Kent Konseyi çalışma
grubuna başarı diledi. Başkan Zeyrek,
“Kent Konseyi’ni Manisa’mda ve tüm
ilçelerde gerçekten çok önemsiyorum. Siz,
halkın sesisiniz. Sizin birlikteliğiniz ve sizin
varlığınız, bizim meclisimize ve
Manisa’mıza güç katacağına inanıyorum”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Diyarbakır’da acımasızca
katledilen Narin için Efes
Selçuk Belediye Binası
önünde basın açıklaması
düzenlendi. Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel’in
yaptığı basın açıklaması
esnasında belediye binası
üzerinden Narin yazan
pankart açıldı. Tüm Türkiye
Narin için ağlarken Efes
Selçuk’tan Narin için sessiz
çığlık eylemi düzenlendi.
Başkan Ceritoğlu Sengel,
Güldünya, Özgecan, Müslüme
ve katledilen bütün kadın ve
çocukların unutulmasına

isyan ederek; “Öldürülen her
bir canımız için, her bir kadın
için meydanlarda toplandık.
Siyasiler, aydınlar, sosyal
medya kullananlar hepimiz
kocaman kocaman laflar
ettik. “Peşindeyiz,
takipçisiyiz, peşini
bırakmayacağız” dedik ama
aslında peşini bıraktık.
Düşünmeyi bıraktık. Neden
sorusunu sormayı bıraktık.
Neden devamlı bunlarla
karşı karşıya geliyoruz?
Neden bir kız çocuğunun
gözü önünde annesi
öldürülüyor? Neden bizim

uzak bildiğimiz oysa yakın
olan yerlerde bir sürü çocuk
istismara uğruyor? Neden bir
sürü kadın katlediliyor?
Neden bir sürü kadın
cinayete kurban gidiyor?
Neden biz hiçbir zaman
ölenlerle değil de katillerle
empati yapıyoruz? Bu toplum
nereye geldi? Sadece 5
dakika boyunca bakın ve
düşünün başka bir şey
istemiyorum.  Beş dakika
boyunca Narin ve Narinler’in
sessiz çığlığı olduğunuz için
teşekkür ederim” dedi.
(Haber Merkezi
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Bu son olsun
diyeceğim de..

“Nogoles”.. 
Ne bir şarkı adı. Ne de bir yemek.

İzmir’den yaklaşık 11 bin kilometre
uzakta

dünyanın öteki ucunda Amerika-
Meksika sınırında bir şehir. Dur!!
Hemen benimle ne alakası var deme.
Anlayacaksın. Nogoles ortasından bir
tel örgüyle ikiye ayrılmış. O tel
örgünün kenarında durup kuzeye
bakarsan Arizona eyaletine bağlı Santa
Cruz Country’deki Nogoles’i görürsün.

Bizden az zenginler. Şehrin yıllık
ortalama hane halkı geliri 30 bin dolar
civarında. Okumuş çocuklar.
Yetişkinlerin hepsi en az lise mezunu.

Güvenlik sıkıntısı yok. Hırsızlık, gasp
filan pek yaşamazsın yani.

Nufusu sağlıklı. Dünya
standartlarına göre gayet uzun
ömürlüler. Bi de istersen kafanı çevir
güneye bak. Vuu.. Nagoles Sonora’da
yaşam bambaşka. Eski Teksas’tan
hallice. Uyuşturucu kartelleri. Gasplar
Cinayetler. Tabi ki fakirlik.

Hane halkı geliri 10 bin dolardan
daha az. Gençlerin yarısı bile okula
gitmiyor.

Rüşvet vermeden hiçbir iş
hallolmuyor. Sağlık sistemi berbat.
Bebek ölüm oranı yüksek. Şimdi biraz
beyin cimnastiği zamanı. Bu farkı
yaratan sence nedir?

Halk mı? Yoo İki tarafta aynı ırktan.
Coğrafya mı? Hayır. İklim de aynı ?

Hatta kültür, din, inanç herşey masa
üstünde aynı. Çok kafa patlatmaya
gerek yok. Demokrasi kültürü ve
kuvvetler ayrılığına dayanan yerleşmiş
demokratik kurumlar. Ve o
kurumların yarattığı güven ortamında
yeşeren ekonomi ve bilime dayanan,
akılcı eğitim sistemi. 

CEHALETLE SAVAŞ
Öncelikle cehaletle savaşını

kazanacaksın kardeşim. Kazanacaksın
ki, demokrasi kültürün yerleşsin,
bozulmasın. Diplomadan
bahsetmiyorum. Ne mezunu olursan
ol. Cehaleti kutsarsan, eğitime
ideolojik bakarsan, seneler geçer bi
arpa boyu ol alamazsın. İşte Almanya
örnek. 

2. Dünya Savaşı’ndan sonra 50 yılda
nasıl ayağa kalktı? Ya Japonya. 1945’te
tepesine 2 atom bombası yedikten
sonra, nasıl dünyanın teknoloji devi
oldu.

Hurafelerle mi?  Bilimsel eğitim ile
mi? Narin vahşeti hepimize son örnek.

Cehaletin hüküm sürdüğü
topraklarda her şey olur kardeşim.
“Muhtar” korkusu Allah korkusuna
baskın da gelir. Koca köy de avaz avaz
susar, kimseden çıt çıkmaz. Konuşan
kim? Akşama kadar enişte, baldızla ne
yapmış, Küçücük köyde kim kimle
takılmış, “Reyting” uğruna etik
değerleri çoktan çuvala koyup, toprağa
gömen medyamız. Yayın yasağı
neymiş. Bu belge ilk kez bizde. Şok
ayrıntılar ilk kez az sonra. Utanmasalar
“savcı” bizden duydu diyecekler.

Ya kardeşim. Bırakın günlük
“reyting” savaşlarını filan. Uyanın
artık. Bu cehalet, bu eğitimsizlik
olduğu sürece,  Bu yozlaşma devam
ettiği sürece 

Narin son olmayacak. Bu milletin
geleceği ne acıdır ki böyle solup
gidecek.

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com
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Yamanlar’da yeni
yeşil örtü sevinci...
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İzmirli Atatürkçüler’in
Belkahve buluşması...“KENT KONSEYİ’NİN 

VARLIĞI KENTE 
GÜÇ KATACAK”
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Ülkemizde depremler başta olmak üzere pek
çok doğa ve insan kaynaklı afet
yaşanmaktadır. Afet durumlarında ve sonrası

dönemlerde afete maruz kalanlarda pek çok duygusal,
davranışsal ve bilişsel stres tepkileri
gözlemlenmektedir. Ancak bu olumsuz tepkilerin yanı
sıra dayanıklılık ve travma sonrası olumlu dönüşümler
de görülebilmektedir.

Afetlerin afetzedeler üzerindeki psikolojik
etkilerinin neler olabileceği ve bunların etkisinin
azaltılabilmesi için afetzedelere nasıl yaklaşılması
gerektiği konusunda afet çalışanlarının bilgili olmaları,
çok sayıda afetzedeye psikososyal destek
verilebilmesini mümkün kılmaktadır. Afetlerde
Psikososyal Destek Rehberi, afetlerden sonra kısa
dönemde başlayabilecek ve uygulanabilecek
stratejileri içermektedir. Psikolojik ilkyardım eğitimi
hem halkın hem de arama kurtarma, acil medikal ekip
gibi görevlilerle birlikte gönüllülerin de alabileceği bir
eğitim programıdır. Afet öncesindeki
hazırlık aşamasında bu
şekilde eğitilmiş
ve bilinçlenmiş
bir
kesimin

oluşturulması, afet
sonrası psikolojik
etkileri bilen ve nasıl ele
alınabileceği konularında bilinçlenmiş geniş bir kitle
yaratabilecektir.

Afetlerde Psikososyal Destek Rehberi, afetlerin
psikolojik etkilerinin öğrenilmesine, psikolojik
ilkyardım uygulamalarının yaygınlaştırılmasına ve
bunun sonucunda yaşanan stres düzeyinin belli
seviyede tutulmasına katkı sunmayı amaçlamaktadır.

Afet yaşantısı, bireylerin afet anı ve sonrasında
maruz kaldığı her türlü durumu ifade eder. Bunlar
hangi şiddet ve kapsamda olursa olsun, toplumları
hem psikolojik hem de sosyal açıdan etkiler. Bu çoğu
zaman bireysel olduğu  kadar toplumsal düzeyde de
normal yaşam faaliyetlerini sekteye uğratan bir
deneyimdir. Bir afet yaşantısının ardından toplumun
evreler halinde bazı tepkiler ürettiği ve bu toplumsal
reaksiyonların zaman içinde değiştiğinden söz etmek
gerekir. Bu toplumsal tepkilerin süresi olayın türüne,
şiddetine ve etkilenen bölgenin özelliklerine göre
değişebilir.

Makro düzeyde afet çalışanlarının, afet yöneticileri
ile kamu yöneticilerinin bir afet sonrasındaki yerel
sosyal değişimleri ve evreleri bilmeleri kadar takip
etmelerinde de fayda vardır.

KAHRAMANLIK EVRESİ
Bir afetin etki ettiği andan itibaren toplumsal

açıdan bir “kahramanlık evresi” başlar ve bu evre
kişisel ve organize olmayan çabaların da hâkim olduğu
bir zaman dilimini kapsar. Çoğunlukla gözlemlenen
tablo, bölgede yaşayan halk ile birlikte yerel veya
bölgesel organizasyonların, kurum ile kuruluşların
küçük büyük demeden hızla bir yardım çabası içine
girmesidir. Bu evrede, daha önce kurtarma veya
ilkyardım eğitimi almamış bir kişinin çevresindekilere
koşarcasına yardım etmeye çalışması ya da komşusunu
kurtarmak için o an çevresinden bulduğu bir taş
parçasıyla enkazda bir boşluk açmak için saatlerce
uğraşması gibi örnekleri görmek mümkün olabilir.
Bölgede sıklıkla gözlemlenebilecek olan
davranışlardan biri de yerel halkın yoğun bir yardım
etme motivasyonu içinde olması ve profesyonel
yardım çalışmalarına aktif şekilde katılmayı
istemesidir.

Profesyonel afet çalışanlarının bu evrede yerel
halkta ortaya çıkan “yoğun ve kahramanca yardım
etme isteği”nin temelini bilmeleri ve yerel halkın bu
yardımını kontrollü şekilde sürece dahil etmeleri, bu
evrenin daha sağlıklı ve kontrollü şekilde yaşanmasına
yardımcı olacaktır.

BALAYI EVRESİ
Kahramanlık evresinin ardından toplumsal

yardımlaşmanın ve kenetlenmenin artmasıyla yerel,
ulusal veya uluslararası yardım çalışmalarında gözle
görülür düzeyde ve hızda bir artış yaşanır. Balayı
evresinin karakteristik görünümlerinden biri de her
türlü yardımın bölgeye adeta “yığılması” şeklindedir.
Buradaki kritik nokta, yardımların bir kısmının yetkili
kurumlarca planlananların dışında bireysel çabalarla
yapılan yardımlardan oluşması ve bunların yerel
ihtiyaçlardan uzak ve miktarlarının da gereğinden az
veya çok olmasıdır.

Hem kurumların ve çalışanlarının hem de
bireylerin afet bölgesine yardım ulaştırmak için büyük

bir çaba içinde olduğu görülebilir. Bu çabanın somut
sonucu, bölgeye ulaşan yardım paketlerinin içinde
yöreye, kültüre ya da mevsime uygun olmayabilecek
malzemelerin yer alması olabilir. Kış aylarındaki bir
deprem sonrasında yazlık veya kullanılmış kıyafetlerin
bölgeye bireysel çabalarla ulaştırılması gibi örnekler,
balayı evresinin tipik örneklerindendir.

Sadece malzemelerin değil, bölgede sunulan bazı
hizmetlerin de aşırılaştığı görülebilir. Bölgedeki yerel
halk kendi yemeğini yapabilecek duruma geldikten
sonra bile kurumların uzunca bir zaman daha yemek
dağıtımını sürdürmesi, buna dair verilebilecek
örneklerden biri olabilir. Bu noktada afetten
etkilenenler bu yardımların sürekli devam edeceğine
yönelik bir beklenti içine girebilmektedir, ancak bu
dönemde sunulan yardımların, önemli bir bölümü
ihtiyaçların azalmasına paralel olarak zamanla
azalmaya başlayacaktır.

HAYAL KIRIKLIĞI EVRESİ
Hayal kırıklığı evresi, yardımların afet

bölgesinden çekilmesiyle beraber
desteğin azalmaya başladığı bir evre

olarak karşımıza çıkmaktadır.
Balayı döneminde artış gösteren

yardım faaliyetlerinin bir kısmı,
belli bir sürenin ardından

azalmaya ve hatta son
bulmaya başlar. Bir önceki
dönemde toplumsal

kenetlenmenin baskın
olması, yardımların

bölgede yoğun şekilde
devam etmesine ve
beklentiler ile iyilik halinin
artmasını sağlayan bazı

vaatlerin verilmesine neden
olmuştur. Ancak bu yardımların
sonsuza dek sürmeyeceği
gerçeğiyle karşılaşıldığında,

toplumsal bir “hayal kırıklığı” evresi
kendini göstermeye başlar. Bu evrenin

karakteristik özelliklerinden biri, toplumun terk
edilmişlik ve yalnızlık hissetmeye başlamasıdır.

Bununla birlikte insanlar devam eden bazı ihtiyaçlarını
karşılamak ya da seslerini duyurabilmek için, bireysel
ya da gruplar halinde çeşitli girişimlerde ve arayışlarda
bulunmaya başlayabilirler. Bu dönemde seslerini
duyurmaya çalışanların, örneğin çadır kent konseyleri
gibi toplu oluşumları başlatmaları çokça
gözlemlenebilir.

YENİDEN YAPILANMA
Yaşanan afetin türü ve kökeni ne olursa olsun,

insanlar afetle birlikte değişime ve dönüşüme uğrayan
yaşamlarını yeniden düzenlemeye başladıkları bir
evreye gireceklerdir. Yeniden yapılanma evresi,
genellikle afetin üzerinden bir süre geçmesinin
ardından insanların yaşadıklarıyla ilgili yeni bir
başlangıç yaptıkları dönemdir. Çoğunlukla prefabrik
yerleşkelere ya da kalıcı konutlara geçilmeye
başlanmasıyla birlikte, kişiler yaşamlarını tekrar
normal akışına çevirmekle ilgili bir çaba göstermeye
başlayabilirler. Bu evre ekonomik döngünün yeniden
başladığı ve kişilerin afet öncesindeki normal
işlevselliklerine ve faaliyet alanlarına döndükleri bir
dönem olarak görülebilir.

Örneğin yeni işyerlerinin açıldığı, yeni konutlara
yerleşildiği, yeni komşulukların başladığı ve yeni
yaşam alanlarının oluştuğu sıklıkla  gözlemlenebilir.

Afetlerde psikososyal destek mekanizmaları
afetler, insanların normal yaşamlarında karşılaştıkları
stresli olaylardan çoğunlukla farklı olan ve baş
etmekte zorlandıkları olaylardır.

Afete maruz kalan kişi ve toplumlar bundan farklı
şekilde ve şiddette etkilenebilir, birçok stres tepkisi
gösterebilir. Afetlerin ardından insanların büyük bir
kısmı strese bağlı psikolojik sıkıntılar
yaşayabilmektedir.

Birçok araştırma psikolojik sıkıntı düzeyinin afet
ve acil durumunun türü, şiddeti, maruz kalınan süre,
kayıplar, yaş, cinsiyet, önceki deneyimler, eğitim
düzeyi, özel gereksiniminin olup olmaması, zorluklarla
başa çıkma becerileri, yardım faaliyetlerine katılma,
kültürel özellikler gibi birçok faktörle ilişkili olduğunu
göstermektedir. Yaşanan stres belirtileri ve düzeyi
kişiden kişiye farklılık gösterse de afet sonrası hemen
herkesin belli düzeyde stres belirtisi göstermesi normal
karşılanır. Bu stres tepkilerinin azalması amacıyla
koruyucu psikososyal destek hizmetlerinin
yürütülmesi önemlidir. Afetlerin ardından yürütülen

psikososyal destek çalışmaları birey, aile ve
toplumların bu stres tepkilerini azaltarak, olası
psikolojik rahatsızlıkların önüne geçilmesine; aile ve
toplum düzeyinde sosyal etkileşimlerin yeniden
düzenlenmesine; toplumun zorluklarla başa çıkma
kapasitesinin artırılmasına; afet ve acil durumlar
sonrasında bireylerin toparlanmasına ve baş etme
becerilerinin gelişmesine destek olacak, çok disiplinli
bir faaliyetler bütününü ve tüm hizmet sektörlerini
ilgilendiren bir bakış açısını ifade etmektedir. 

Bu yönüyle afetlerde psikososyal destek, sadece
ruh sağlığı uzmanları tarafından yürütülen bir
müdahale yaklaşımından çok, afetlerde hizmet veren
tüm disiplinler tarafından benimsenmesi gereken
insan odaklı bir bakış açısını anlatmaktadır. Afetlerde
sunulan tüm barınma, beslenme, haberleşme, sağlık,
tarım ve hayvancılık vd. gibi hizmetlerin insan odaklı
olması, psikososyal müdahalenin önemli uğraş

alanlarından birisidir.
Afetlerde barınma alanında hizmet sunan bir

kurumun veya çalışanın, afet yaşanan bölgede
insanların afet öncesinde hangi koşullarda yaşadıkları,
ne tür evleri tercih ettikleri, komşuluk ilişkilerinin nasıl
olduğu gibi barınmaya özgü soruların cevaplarına
yönelik hizmet planlaması yapması, psikososyal iyilik
haline katkı sunacaktır. Örneğin kültürel olarak
kalabalık bir aile yaşantısı yaygınsa ve insanlar büyük
evlerde yaşıyorsa, afetin ardından yapılacak evle
olumlu yönde etkileyecektir. rin fiziki, sosyal, maddi
vs. gibi koşullar da gözetilerek bu ihtiyaca uygun
olması, kişilerin psikososyal iyilik halini

Afetlerde psikososyal desteğin kapsadığı
çalışmalar sekiz başlıkta incelenebilir: (1)
koordinasyon ve hazırlık, (2) ihtiyaç ve kaynak analizi,
(3) psikolojik ilkyardım, (4) psikoeğitim, (5)
bilgilendirme/bilgi ağı, (6) sevk ve yönlendirme, (7)
toplum katılımı, (8) çalışana destek. 

PSİKOLOJİK İLKYARDIM 
Afetlerden çok sayıda kişi etkilenmektedir. Afetin

hemen ardından verilecek PİY( Psikolojik İlkyardım)
bu kişilerin kendilerini daha iyi hissetmelerine ve uzun
dönemde psikolojik sıkıntıları daha az yaşamalarına
katkı sağlamaktadır. Afetlerden hemen sonra destek
verecek yeterli sayıda ruh sağlığı uzmanı
bulunamayacağından, PİY olarak adlandırılan bu
desteğin ruh sağlığı uzmanı olmayan kişiler tarafından
öğrenilmesi önemlidir. Afet alanında çalışan
görevlilerin ve gönüllülerin nasıl destek
sağlayacaklarını bilmeleri, çok sayıda afetzedeye
zaman kaybetmeden ve psikolojik ihtiyaçlarını göz
önünde tutarak müdahale etme kapasitesini
sağlayacaktır. İşte bu nedenlerle PİY süreci ve
becerileri çok kişi tarafından öğrenilmelidir. Afetlerin
nerede ve ne zaman olacağını kestiremediğimize göre,
ne zaman olacağını kestiremediğimize göre, meydana
gelebilecek bir afette çevremize ve çalışmalarımızla
hizmet vereceğimiz kişilere uygun şekilde destek
vermeyi öğrenmemiz önemlidir.

DEĞERLENDIRME
Başka bir deyişle, görüştüğünüz kişinin afetle ilgili

yaşantısal öyküsünü almamız gerekir. Unutmamamız
gereken, aynı afeti yaşamış olsalar da afet yaşayan
herkesin aynı şiddette bir deneyimi olmadığı ve

tepkilerinin de farklı olabileceğidir; dayanıklılık
gösterenlerin de olduğunu göz önünde bulundurarak,
çok etkilenen ve işlevselliği bozulmuş kişileri
saptamamızdır.  

İşlevsel görünen (nerede olduğunu, kaynaklarını
bilen ve anlatan, ilişki kurabilen, çok aşırı duygusal
tepkiler göstermeyen ve fiziksel olarak iyi görünen)
kişilere daha kısa süreli PİY desteği verebilirken, çok
şiddetli duygusal ve davranışsal tepkiler gösterenlerle
daha fazla ilgilenmeye ve destek vermeye hazır
olmalıyız. Bunun için iyi bir gözlemci olabilmemiz ve
olaydan çok etkilenmiş görünen ya da hiç tepki
vermeyen, söylenenleri takip edemeyen ve konfüzyon
(kafa karışıklığı) içerisinde olanları fark etmemiz ve
desteklememiz gerekir.

Burada önemli olan kişinin sizinle sıkıntılarını
rahatça paylaşmasını sağlamaktır. Dolayısıyla
değerlendirme yaparken, kişinin durumunu anlamaya

çalışmak ve mümkünse onu
sosya destek kaynakları veya
diğer ihtiyacı olan kaynaklarla
buluşturmayı da düşünmek ve
gerekli bilgileri basit bir dille
vermek yerinde olur.

ÖNCELİKLENDİRME: 
*Daha acil destek

gerekenleri belirleme
* PİY verirken ne gibi

müdahaleler yapabilirsiniz?
BUNLARI YAPMAYIN
• Kişiler öykülerini ya da

özel ayrıntıları paylaşmaya
zorlanmamalıdır.

• Gerçekçi olmayan teselli
cümleleri kullanılmamalıdır.

• Kişilere geçmişte veya şimdi ne hissetmeleri, ne
düşünmeleri veya ne yapmaları gerektiği
söylenmemelidir. Geçmişte değişmeyecek eylemlerle
ilgili, “Keşke şöyle yapmasaydın” denmemelidir.

• Kişilerin acıları, size ait değerler sistemi ve
yaşantılar üzerinden açıklanmaya çalışılmamalıdır.

• Tutulamayacak sözler verilmemelidir. Siz sadece
onlara destek olmak için oradasınız. Bütün
problemlerine çözüm getiremezsiniz. 

• Aksaklıklar fark ediliyorsa bile, yardıma muhtaç
insanların önünde, yardım etkinliklerini eleştiren
yorumlarda bulunulmamalıdır.

• Her şeyden önce empati kurulmalı; mağdurlara
kendilerinin anlaşıldığı gösterilmelidir.

• Psikolojik ilkyardımda bulanacak kişi kendini
tanıtmalı ve mağdurdan ilkyardım uygulamaları için
izin almalıdır. İletişim sırasında göz teması kurulmalı,
yumuşak ve sıcak bir konuşma yapılmalı ve mağdura
mümkünse ismiyle hitap edilmelidir.

• Mağdurun önce temel fiziksel ihtiyaçları
karşılanmalı ve acil tıbbi müdahale gerektiren
durumlara dikkat edilmelidir.

• Öykülerini ve duygularını paylaşmak isteyenler
dinlenmeli, doğru ya da yanlış duygu şeklinde
yorumlamalarda bulunulmamalıdır. Dostane, sakin ve
şefkatli yaklaşılmalıdır.

• Mağdurlardan işbirliği için destek istenmelidir.
Olaya, kayıplara, kurtarma ve yardım çalışmalarına ve
ihtiyaçlarına yönelik basit ama doğru bilgiler verilmeli
ve sık sık tekrarlanmalıdır.

• Mağdurun yakınlarıyla/sevdikleriyle temas
kurmasına yardım edilmeli, aile fertleri bir arada
tutulmalıdır. Mağdura pratik öneriler sunularak, kendi
ihtiyaçlarını karşılamasına aracı olunmalıdır.

• Mağdur hizmet kaynaklarına yönlendirilmelidir.
Daha fazla yardımın gelmekte olduğu biliniyorsa,
mağdurun korku ve endişelerini gidermek için bu
bilgiler paylaşılmalıdır.

• Ruhsal durumları nedeni ile işlevsellikleri
zorlanan mağdurlar bir ruh sağlığı kurumuna
yönlendirilmelidir.

• Konuşmak için zorlamayın. Ulaşılabilir
olduğunuzu hatırlatın.

• Kültürel özellikleri göz önünde bulundurun.
Kaynak : Uzm.Özden IŞIK- Afetlerde Psikososyal

Destek Rehberi

Afet psikolojisi ve afetlerin 
toplum üzerindeki etkisi

Afetten
etkilenen yerel

halkın yardım faaliyetlerine

aktif şekilde dahil edilebilmesi

yönünde planlamalar yapmak,

yerel kaynakların kullanılmasına ve

çalışmaların etkili olmasına yarar

sağlayacağı gibi, yerel halkın

yardım etme ihtiyacının

karşılanmasına da yardımcı

olacaktır

BÜLENT
ÖZGEN
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İzmir, dünyanın en büyük kakao üreticisi Fildişi Sahili Cumhuriyeti ile Türkiye arasındaki
iş birliklerini geliştirmek için buluşma noktası oldu, yatırım fırsatları konuşuldu 

İzmir Ticaret Odası ev
sahipliğinde düzenlenen “Fildişi
Sahili Cumhuriyeti Yatırım ve İş
Birliği Fırsatları Toplantısı”, Fildişi
Sahili Cumhuriyeti Ankara
Büyükelçisi Khadidjata Toure,
İzmir Ticaret Odası Yönetim
Kurulu Sayman Üyesi Mahmut
Erkoç ile Fildişi Sahili
Cumhuriyeti İzmir Fahri
Konsolosu E. Altan Ünsal’ın açılış
konuşmalarıyla başladı. Fildişi
Sahili Cumhuriyeti Yatırım Teşvik
Merkezi Temsilcisi Anoh Gladys’in
bir sunum gerçekleştirdiği
toplantıya, İzmir Vali Yardımcısı
Adem Arslan, Karşıyaka Belediye
Başkanı B. Yıldız Ünsal ve İzmir
Ticaret Odası Genel Sekreteri
Prof. Dr. Mustafa Tanyeri katıldı.

‘TARIMDA KAZANÇ’
İzmir ile Fildişi Sahili

arasındaki ticari iş birliklerine
ilişkin değerlendirme yapan İzmir
Ticaret Odası Yönetim Kurulu
Sayman Üyesi Mahmut Erkoç,
“Dünyanın en büyük kakao
üreticisi olan Fildişi Sahili, tarımsal
üretim ve ticaret açısından kıtanın
önde gelen ülkeleri arasında.
Fildişi Sahili’nin kuvvetli olduğu
tarım ve gıda işleme teknolojileri,
İzmir'in de güçlü olduğu bir alan.
Kentimizin bu gücünü, Fildişi
Sahili'nin zengin tarımsal
kaynaklarıyla birleştirdiğimizde, iki
taraf için de kazançlı ortaklıklar
geliştirebilir; modern ve
sürdürülebilir tarım uygulamalarını
teşvik ederek ortak yatırımların
önünü açabiliriz” dedi.

BALIK İHRACATI
Erkoç sözlerini şöyle sürdürdü:

“İzmir olarak, Türkiye ile Fildişi
Sahili arasında 2023 yılı itibariyle
594 milyon dolar seviyesinde

gerçekleşen ticaret hacminin
genişlemesine katkı sağlayabiliriz.
Bu hedefe ulaşmak için Fildişi
Sahili ile balıkçılık ve su ürünleri
sektöründe iş birliği
yapabileceğimizi düşünüyoruz.
Sektör 900 milyona dolara
yaklaşan ithalat rakamı ile önem
arz etmesine rağmen ülkemiz ile
bu konudaki ilişkilerin zayıf
kaldığını gözlemliyoruz. Kentimiz
bu alanda geniş bir potansiyele
sahip. Yetiştirilen balıkların büyük
bölümünü ihraç ediyoruz. Bu
konuda üyelerimizi ve Fildişi
Sahili’nden alıcıları bir araya
getireceğimiz etkinlikler

düzenlemekten memnuniyet
duyacağımızı belirtmek
isterim” 

‘İLGİ ARTTI’
Fildişi Sahili-Türkiye

işbirliğinin politika ve
diplomasi alanındaki olumlu
etkilerine değinen Fildişi
Sahili Cumhuriyeti Ankara

Büyükelçisi Khadidjata Toure,
“Ekonomik açıdan, Türk iş
çevrelerinin Fildişi Sahili'ne olan

ilgisinde bir artış gözlemliyoruz.
Türk yatırımlarında önemli bir
artış yaşandı. Türkiye, 2023 yılında
Fildişi Sahili'nin en büyük
doğrudan yabancı
yatırımcılarından biri oldu. Fildişi
Sahili, son yıllarda büyük bir
ilerleme sürecinde. Ülke Batı
Afrika'da yüzde 35'lik GSYH payı,
yüzde 43'lük ticaret payı ve yüzde
60'lık tarımsal ihracat ile bölgesel
bir ekonomik merkez” dedi.
(Haber Merkezi)

Son yıllarda yüzde 75 büyüyerek
40 bin metrekarelik alana ulaşan bu
yıl 80 bin kişinin ziyaret ettiği
Worldfood İstanbul Uluslararası
Gıda Ürünleri ve Teknolojileri Fuarı,
dünyanın en büyük gıda fuarları olan
ANUGA ve Dubai Gulfood
Fuarları’nın büyüklüğüne hızla
koşuyor. Türk gıda ihracatının yüzde
48’ini gerçekleştiren hububat bakliyat
yağlı tohumlar sektör kurulunun
kurduğu Türk Gıda Platformu’nun
büyük destek verdiği Worldfood
İstanbul Uluslararası Gıda Ürünleri
ve Teknolojileri Fuarı, 3-6 Eylül 2024
tarihlerinde temel gıda ürünleri ve
şekerli mamuller ağırlıkta olmak
üzere, bitkisel yağlar, unlu mamuller,
makarna, et, tavuk ve süt ürünleri ve
baharat alıcıları ve ihracatçılarını
buluşturdu. 

ABD-KANADA-JAPONYA
Worldfood İstanbul Uluslararası

Gıda Ürünleri ve Teknolojileri
Fuarı’nın 2024 yılında ziyaretçi
profilinde de önemli değişim
gözlemlediğini dile getiren Ege
Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve

Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Muhammet Öztürk,
geçtiğimiz yıllarda Ortadoğu ve

Afrika ülkelerinden ziyaretçilerin
katıldığı fuara bu yıl ABD, Kanada,
Japonya gibi ülkelerden ithalatçıların
yoğun ilgi gösterdiğini vurguladı. 

Türk Hava Yolları’nın 130 ülkede
toplam 346 farklı noktaya uçuyor
olmasının İstanbul’u cazibe merkezi
haline getirdiğini paylaşan Öztürk,
“Türk Gıda Platformu olarak
Worldfood İstanbul Uluslararası
Gıda Ürünleri ve Teknolojileri
Fuarı’na verdiğimiz destek THY’nin
uçuş ağıyla birleşince ortaya çok güzel

bir iş çıktı. 2 yıl önce 24 bin metrekare
alanda düzenlenen fuar günümüzde
40 bin metrekarelik bir alana ulaştı.
TGP’nin desteğiyle Worldfood
İstanbul Uluslararası Gıda Ürünleri
ve Teknolojileri Fuarı’nın 100 bin
metrekareye ulaşacağına inanıyorum.
Geçmişte imrenerek katıldığımız bir
gün bizim de böyle bir gıda fuarımız
olur mu dediğimiz Dubai Galfood ve
ANUGA Fuarı gibi bir fuara
kavuştuk” şeklinde konuştu. 
(Haber Merkezi)

Aygün GETOB
için yola çıktı
Muğla’da Güney Ege  Turizm Bölgesi’nin
merkezi kabul edilen Güney Ege Turistik
Otelciler ve İşletmeciler Birliği (GETOB), 28
Eylül’de olağan kongreye gidiyor. GETOB
mevcut Başkanı Mustafa Deliveli’nin yeniden
aday olmayacağını açıklaması sonrası; ilk
başkan adaylığı açıklaması, geçmiş dönem
başkanlarından Cengiz Aygün’den geldi.
Aygün; Marmaris’te 2005 yılında ilk kez
yapılan  Uluslararası Denizcilik Festivali gibi
organizasyonların devam ettirilmesine
dikkati çektiği açıklamasında: “Güney Ege
Turistik Otelciler ve İşletmeciler Birliği'ni
daha ileriye taşımak amacıyla, GETOB’un
yaklaşan genel kurulunda aday olduğumuzu
büyük bir heyecanla açıklamak istiyoruz”
dedi. (Haber Merkezi)

Karadeniz: KAS 
uygulanmalıdır
Kullanılan malzemelerin geri dönüşüme
kazandırılarak değer yaratılması gerektiğini
söyleyen Plastik Sanayicileri Federasyonu
Yönetim Kurulu Başkanı Ömer Karadeniz,
bunun da yolunun Kaynağında Ayrıştırma
Sistemi’yle (KAS) mümkün olabileceğini
belirtti. Gelişmiş ülkelerde yaklaşık 40 yıldır
KAS’ın uygulandığını bildiren Karadeniz,
ülkemizin bu konuda istenilen noktaya
gelemediğini ifade etti. Sürdürülebilir dünya
için atıkların kaynağında ayrıştırılarak geri
dönüştürülmesi ve bu yolla kaynak
kullanımının azaltılmasının büyük önem
taşıdığını kaydeden Federasyon Başkanı,
“Kaynağında Ayrıştırma Sistemi’ni yeterli
ölçüde uygulayamazsak sürdürülebilirlik ve
geri dönüşüm teknolojileri anlamında yeterli
noktaya gelebilmemiz mümkün olamaz”
dedi. (Haber Merkezi)

OSB sayısı 
362'ye ulaştı
Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır, sosyal medya hesabından
paylaşımda bulundu. Türkiye'nin
ürettiğine ve güçlendiğine işaret eden
Bakan Kacır, şunları kaydetti:
"Edirne Uzunköprü Atatürk OSB ve
Gaziantep Nurdağı OSB ile organize
sanayi bölgelerimizin sayısını 362'ye
çıkardık. Her yeni OSB, üretim
kapasitemizi artırıyor, ekonomimize katkı
sağlıyor. 120 bin hektarlık alanda, 362
OSB ile üretim altyapımızı
sağlamlaştırdık. Türkiye'nin her
bölgesinde istihdam ve yatırım fırsatlarını
büyütüyoruz. Sanayimizi daha da
güçlendirecek adımlar atmaya devam
ediyoruz." (DHA)

Dünyada ortaya konulan en
kapsamlı sürdürülebilirlik
programı olan Avrupa Birliği Yeşil
Mutabakatı’na uyum sağlamak
isteyen Egeli tekstilciler Ticaret
Bakanlığı’nın desteklediği UR-GE

Projeleriyle yetkinliklerini
artırıyor. Ege Tekstil ve

Hammaddeleri
İhracatçıları Birliği
üyesi 18 firma Tekstil
Sektöründe
Sürdürülebilir
Rekabetin
Geliştirilmesi UR-GE

Projesi’nde kümelendi.
4 başlıkta danışmanlık

alan Egeli tekstilciler, yurt dışı
pazarlama faaliyeti kapsamında
15-19 Eylül 2024 tarihlerini
kapsayacak şekilde Hollanda’ya
Sektörel Ticaret Heyeti düzenliyor.
Avrupa Yeşil Mutabakatı, 2050'ye
kadar karbon sıfır bir Avrupa
hedefliyor. ETHİB’in Hollanda
Sektörel Ticaret Heyeti, döngüsel
tekstilde iyi uygulama örneklerini
hayata geçiren firma ziyaretlerini
ve Circular Textile Days-Döngüsel
Tekstil Günleri etkinliğini içerir bir
yurtdışı inceleme heyeti olduğunu
aktaran Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkanı ve Ege
Tekstil ve Hammaddeleri

İhracatçıları Birliği Başkanı Jak
Eskinazi, “Sürdürülebilir
Rekabetin Geliştirilmesi UR-GE
Projesi”ne katılan firmaların iyi
uygulama örneklerini yerinde
görme olanağı bulacaklarını dile
getirdi. Tekstil ve hazırgiyim
sektörlerinin Avrupa Birliği Yeşil
Mutabakatı’na uyum sağlaması
gereken ilk 5 sektör arasında yer
aldığının altını çizen Eskinazi, “Bu
ticaret heyetiyle amacımız,
dünyadaki çevreyi koruyan
döngüsel ekonomi şartlarını
firmalara adapte ederek rekabet
gücümüzü bu yönde artırabilmek”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

EGE’DEN HOLLANDA’YA TİCARET HEYETİ
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Ortopedi ve travmatoloji uzmanı Doç. Dr. Mirza
Zafer Dağtaş, diz ağrılarında “nasıl olsa geçer”
veya “hayatımı çok etkilemiyor” düşüncesiyle
zaman kaybedilmemesi gerektiğine dikkati
çekerek “Geç kalındığında diz ağrısına yol açan
etken hastanın yürümesini bile önleyecek kadar
şiddetlenebilir ve  ağrı sorunu kalıcı hale
gelebilir. Bu nedenle ağrı 2-3 gün içinde
geçmezse, diz hareketleri kısıtlanmaya başlarsa
hekime başvurulmalıdır” dedi. Dağtaş,  “Kıkırdak
hasarı sorunu olan hastaların sabırlı olmaları ve
yaşam tarzlarını tedaviye uygun olarak
düzenlemeleri tedavinin başarısını artıracaktır”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

“Nasıl olsa geçer” 
deyip hafife almayın!

EgeÜniversitesi’nin
gücünegüçkatacak
Ege Üniversitesi Güzel Sanatlar, Tasarım ve Mimarlık Fakültesi, Ege Bölgesi’nde bir
ilki gerçekleştirerek Görsel İletişim Tasarımı Yüksek Lisans Programı’nı hayata geçirdi

Ege Üniversitesi (EÜ) ve
bölge açısından önem taşıyan
Görsel İletişim Tasarımı
Yüksek Lisans Programı
(GSTMF), görsel iletişim
tasarımı alanında öğrencilere
teorik ve uygulamalı eğitimi bir
araya getiren kapsamlı bir
öğrenim süreci sunacak. Ege
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Necdet Budak, Güzel Sanatlar,
Tasarım ve Mimarlık Fakültesi
Prof. Dr. Alev Fatoş Parsa ve
fakülte akademisyenlerini
ağırlayarak tebrik etti. Rektör
Prof. Dr. Necdet Budak, “Bilim
ve sanatla donatılan fakültemiz
öğrencileri ulusal ve uluslararası
platformlarda aldıkları

ödüllerle üniversitemizin
görünürlüğüne ve bilinirliğine
önemli katkıda bulunuyorlar.
İlimizde ve bölgemizde
alanında ilk olma özelliği
taşıyan Görsel İletişim Tasarımı
Yüksek Lisans Programı’nın
akademik camiaya hayırlı
olmasını diliyorum” dedi.  

Açılan yeni programın yeni
deneyimler kazandıracağını
ifade eden Prof. Dr. Parsa,
“Köklü geçmişimizin ışığında
hayata geçirilen yeni yüksek
lisans programı, alanında
deneyimli ve uzman akademik
kadro ile öğrencilere hem teorik
bilgi hem de uygulamalı
deneyimler sunmayı

amaçlamaktadır. Görsel iletişim
tasarımı, günümüz dünyasında
giderek daha önemli hale gelen
bir alan. Bu yüksek lisans
programı ile öğrencilerimize
sanatsal ve teknolojik anlamda
donanımlı bir eğitim sunmayı,
onların yaratıcılıklarını en üst
seviyeye çıkarmayı hedefliyoruz.
Sanat ve tasarım dünyasında
geleceğin profesyonellerini
yetiştirecek bu program, Ege
Üniversitesi’nin sanatsal ve
akademik gelişimindeki öncü
rolünü daha da pekiştirecek”
diye konuştu. Dekan Yardımcısı
Doç. Dr. Cem Güzeloğlu,
programın disiplinlerarası
yapısına dikkati çekerek, “Bu

program, öğrencilerimize
sanatsal bir bakış açısı
kazandırmanın yanı sıra,
teknolojik yenilikleri takip
edebilecek yetkinlikte bir eğitim
sağlayacak. Sanat ve teknolojiyi
bir araya getirerek,
öğrencilerimizin sektörde fark
yaratmalarını hedefliyoruz”
dedi. Bir diğer Dekan
Yardımcısı Doç. Dr. Hatice
Tozun da “Görsel iletişim
dünyasında etkili olmak, sadece
teknik bilgi değil aynı zamanda
yaratıcı düşünceyi de gerektirir.
Bu yüksek lisans programı,
öğrencilerimize her iki alanda
da gelişim imkânı sunacak” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

İzmir Ekonomi
Üniversitesi (İEÜ) Havacılık
ve Uzay Mühendisliği
Bölümü mezunu Burak Köse,
dünyanın en iyi 50
üniversitesi arasında yer alan
Manchester Üniversitesi’ne
yüksek lisans için kabul
edildi. Dünya genelindeki
binlerce başarılı öğrenci
arasından seçilerek
İngiltere’de eğitim alma
fırsatı bulan Köse,
“Uluslararası bir şirkette
endüstriyel araştırmacı olarak
kariyerimi sürdürmek
istiyorum. İngiltere’de, yine
havacılık ve uzay üzerine
alacağım eğitimin, bu
hedefime ulaşmam için bana
çok önemli katkılar
sağlayacağına inanıyorum. 

Bu tarz büyük
üniversitelere kabul edilmek
için projenizin farklı ve iddialı
olması gerekiyor” dedi. 26
yaşındaki Burak Köse’nin
Manchester Üniversitesi’ne

kabul edilmesinde, İEÜ
Havacılık ve Uzay
Mühendisliği Bölümü Dr.
Öğretim Üyesi Fabrizio Pinto
ile birlikte hazırladığı ‘optik
navigasyon’ projesi büyük rol
oynadı. Uzay araçlarının
konumunu kamerayla
belirlemek üzerine özel bir
çalışmaya imza atan Köse,

Manchester’daki yetkililerin
de dikkatini çekti.
Derslerindeki başarıları ve
neden Manchester
Üniversitesi’nde eğitim almak
istediğine dair yazdığı niyet
mektubuyla da fark yaratan
Köse, havacılık ve uzay
alanında eğitim alma hakkını
elde etti. (Haber Merkezi)
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İlişkide
tutarlılık

Her romantik ilişkinin ilk evreleri
istenilen davranışların yoğun yaşandığı
daha doyumlu bir evreyken ilişkinin ilk
evrelerinde görülen ve ilişkiyi daha ileri
evreye taşıyan istenen davranışlar tutarlı
gösterilmediği için ilişkiler maya
tutmadan biter. Bu yüzden bir ilişkinin
en en önemli birleşeni tutarlılıktır. 

Tutarlılık, bir ilişkinin temelini atan,
ilişkiyi istikrarlı hale getiren ve ortaklar
arasındaki bağın oluşmasını sağlayan
temel bir bileşendir. 

İlişkide tutarlılık, istenen davranışların
düzenli olarak sürdürülmesidir.
Tutarlılığın olmadığı ilişkilerde taraflar
kendilerini duygusal olarak güvensiz
hissederler. Her sağlıklı ilişki istek ve
ihtiyaçların tutarlı bir şekilde karşılandığı
ilişkilerdir. 

İlişkilerin tutarlı olubilmesi için ilişki
için gerçekten çalışmayı sürdürmek
önemlidir. Tutarlı ilişkiler için en temel
yapılması gerekenleri şöyle
özetleyebiliriz;

- Davranışlarda tutarlılık. Sözlerimizin
eylemlerle desteklenmesi güven
oluşturmanın en önemli adımıdır.
Partnerimizle kurduğumuz ilişkide,
verdiğimiz sözleri yerine getirme
partnerimizin kendini duygusal olarak
güvende hissetmesini sağlayacaktır. 

- İlişkisel ihtiyaçlarımızın görülmesi ve
karşılanması duygusal güvenliğin en
önemli adımıdır. Bu partnerimizin
hissettiği endişeyi azaltacağı gibi kendini
güvende de hissetmesini sağlayacaktır. 

- İlişkilerde tutarlılığın sağlanması için
her iki tarafın olaylar karşısında vereceği
duygusal tepkiler hakkında belirli bir
öngörüye sahip olmak çok önemlidir. Bu
tarafların birbirlerinin sinir sistemini
nasıl yatıştıracağı konusunda da öngörü
sağladığı gibi güven de oluşturacaktır.
Özellikle hiç bir açıklama yapılmadan
verilen yüksek tepkiler çatışmaları
sertleştirecek olup, tarafların istek ve
ihtiyaçlarını konuşabilecek uygun bir
ortam yaratmaz. Bunun yerine önce
kendi hissettiğimiz duygulardan emin
olup, ne istediğimizde net olduğumuzda
gerilimli çatışma ortamı yaratmadan
ihtiyaçlarımızı iletmenin en sağlıklı yolu
olacaktır. 

-İlişkilerde iletişimin tutarlı bir şekilde
sürdürülmesi iletişimde tutarlılık çok
önemlidir. Yapılan düzenli sohbetler,
birbirlerinin konuşma ihtiyacına duyarlı
kalabilmekm, istek ve ihtiyaçlarımızı açık
bir iletişimle konuşabilmek tutarlı
ilişkilerin olmazsa olmazıdır. 

- Fiziksel ve duygusal yakınlıkta
süreklilik yine tutarlı ilişkiler için en
önemli bileşenlerden biridir. Duygu ve
düşüncelerin paylaşılması için güvenli
alanlar yaratmak düzenli yapılan fiziksel
temaslar yine yakınlık hissini oluşturan
olumlu davranışlardan biridir. 

-Son olarak tutarlı ilişkiyi inşaa etmede
en önemli bileşenlerden biri
partnerinizin özel alanına saygı
göstermektir. Bu partnerimizin ilişkide
benliğinin korunduğu hissini vereceği gibi
kendini güvende de hissetmesini
sağlayacaktır. 

İlişkide tutarlılık, güven, alışkanlık ve
kalıcı bir bağ oluşturan en önemli bileşen
olup; ilişkide karşılıklı istek ve
ihtiyaçların görüldüğü güvenli bir alan
yaratır. 

Tutarlı ilişkilerin inşası için her iki
tarafın düzenli olarak çalışması
önemlidir. Günlük yaşamımızda ilişkimiz
için attığımız her küçük adım ve temas
ilişkiyi neşeli ve güzel bir otaklığa
dönüştürecektir. Sevgilerle... 

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

Sonbaharda enfeksiyon hastalıklarının görülme
sıklığının arttığını belirten Op. Dr. İdil Öztürk,
"Mevsim geçişlerinde yaşanan ısı değişimleri birçok
hastalık gibi üst solunum yolu enfeksiyonlarına da
zemin hazırlıyor. Zayıflayan bağışıklık sistemiyle
birlikte vücut direncinin düşmesi, bu dönemlerde üst
solunum yolu enfeksiyonlarında artış yaşanmasına
neden oluyor" diye konuştu. Öztürk, korunmak için
hijyene ve el yıkamaya özen gösterilmesi, kalabalık
ortamlardan uzak durulması, kalabalık ortamların
sık sık havalandırılması, hasta kişilere mümkünse
maske taktırılması ve fazla yaklaştırılmaması, yaşa
uygun ve dengeli beslenilmesi, mevsime uygun
giyinilmesi gerektiğini söyledi. (İHA)

Sonbahar aylarında
enfeksiyona dikkat!

Fabrizio Pinto - Burak Köse
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GÖZTEPE'DE
YALÇIN'IN
TALİPLERİ 
ARTIYOR

SÜPER Lig'de 5’inci haftayı bay
geçirecek Göztepe'de kadro dışı
bırakılan orta saha oyuncusu Yalçın
Kayan'a talipler artıyor. Daha önce
Süper Lig'den Antalyaspor ve 1'inci Lig
temsilcisi Iğdır FK'nın istediği
tecrübeli oyuncu için Alanyaspor'un da
devreye girdiği belirtildi. Göztepe
yönetimi ile masaya oturan
Alanyaspor'un Yalçın transferinde en
iyi teklifi verdiği kaydedildi. 13 Eylül
Cuma günü sona erecek transfer
dönemine kadar Yalçın'ın kesin olarak
Göz-Göz'e veda edeceği açıklandı.
Göztepe'nin altyapısından yetişen 25
yaşındaki Yalçın'ın da kariyerine Süper
Lig'de devam etmek istediği ve
Alanyaspor'a çok sıcak baktığı dile
getirildi. (DHA) 

Altay'a
altyapıdan

takviye
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta ilk 2
maçından 4 puan çıkararak sezona iyi
bir başlangıç yapan Altay,
altyapısından yetişen bir oyuncuyu
daha profesyonel yaptı. Siyah-
beyazlılarda 19 yaşındaki sol bek
İbrahim Kıravi 5 yıllık sözleşme
imzaladı. Çekirgespor'da futbola
başlayan İbrahim; Bursaspor,
Hüdavendigar Kartal Gençlik ve TSE
Arabayatağıspor altyapılarında
oynadıktan sonra 2021'de Altay
altyapısına transfer oldu. brahim'in
tecrübe kazanması için başka bir
kulübe kiralık olarak transfer
olabileceği öğrenildi. (DHA)

“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”“Her maçta 3 puana talibiz”
TFF 2'nci Lig Beyaz Grup ekiplerinden Altınordu'da Teknik Direktör
Olcay Şahan, bu sezon hedefe oynayan bir takım olduklarını söyledi

GEÇEN pazar günü deplasmanda
Kepezspor ile golsüz biten maçı
değerlendiren genç teknik adam,
"Kepezspor maçı bizim için kayıp 2
puandır. Bir puan aldık ama kaybedilen
2 puan var. Hazır olmayan bir rakibe
karşı çok üretkenlik gösteremedik. 48
saat önce milli takım forması giyip
sonrasında bizim maçımızda forma
giyen oyuncularımız oldu. Deplasmanda
iyi mücadele ettik fakat üçüncü bölgede
biraz daha etkili olmamız gerekiyordu.

Bloklar arasında doğru pozisyonlar
alamadığımızı gördük. Bu hafta bunların
üzerine çalışacağız" dedi.

Altınordu olarak bu sezona hedefe
oynayan bir takım olduklarına vurgu
yapan Olcay Şahan, "İçeride veya
dışarda oynadığımız her maçta 3 puana
talibiz. Sahamızda oynayacağımız
maçlarda her zaman 3 puana
oynayacağız. Isparta maçında da
hedefimiz galibiyet" diye konuştu.

İnegölspor maçında Torbalı Metin

Oktay Yerleşkesi'ni dolduran
taraftarları Isparta 32 Spor maçı için
tribünlere davet eden genç teknik adam
şöyle devam etti: "Sahamızda ilk
oynadığımız maçta taraftarlarımızın
desteği çok güzeldi. Taraftarlarımız her
hafta bizi desteklesinler. Genç
kardeşlerimizin buna çok ihtiyacı var.
Zaten onların heyecanı saha içindeki
genç oyuncularımıza da yansıyor.
Isparta maçında onları yanımızda
görmek istiyoruz." (DHA)
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Basketbol Süper Ligi ve Şampiyonlar Ligi'nde yeni sezona çok iddialı bir
kadroyla hazırlanan Karşıyaka'da Antrenör Ufuk Sarıca, takımıyla ve

hedeflerle ilgili değerlendirme yaparken, 26 yıllık isim sponsorluğundan
çekilen Pınar'ın da kulübün yine yanında olacağına inandığını söyledi

YENİ sezon öncesi yıldız oyun kurucusu
McCollum'u takımda tutarak Russell, Webb,
Jefferson, McDermott, Boutsiele gibi 5 önemli
yabancı önemli yabancı takviyesi yapan, Kenan
Sipahi, Hakan Sayılı, Thomas Akyazılı ve Ergi
Tırpancı'nın olduğu yerli kadrosuna Muhsin Yaşar,
Mehmet Efe Demirel ile Ozan Yılmaz'ı alan İzmir
ekibinde Ufuk Sarıca, alternatifli bir takım
olduklarını belirtti.

Toplamda 10'uncu sezonunu geçireceği yeşil-
kırmızılı kulüpte istedikleri kadroyu kurduklarını,
sadece yedinci yabancıyı almadıklarını dile getiren
Ufuk Sarıca, "Sezon içindeki gelişmelere göre
yeni bir ekleme yapabiliriz. O kararı yolda
vereceğiz. Transferlerimizin çoğu ilk tercihimdi.
Russell, Jefferson, McDermott yolda gelişim
gösterebilecek oyuncular. Takım kimyasını çabuk
oluşturacak bir grup olarak gözüküyor. Zevk
alarak, keyifli basketbol oynuyorlar, aç bir kadro
olduğunu da söyleyebilirim. Şu ana kadar da hem
hücumda hem savunmada birbiriyle oynamaktan
zevk aldıklarını görüyor, ben de izlerken keyif
alıyorum" dedi.

Son 3 yılda Avrupa'da istediği başarıyı
yakalayamayan Karşıyaka'da Ufuk Sarıca,
"Basketbol Şampiyonlar Ligi'nde grubu birinci
bitirmek çok önemli. Biz ise geçen sezonlarda 
kilit maçları çok eksiklerle oynadık. Son 2
sezonun üzerine çıkmak istiyoruz. Antrenmanlara
Şampiyonlar Ligi toplarıyla başlamamız da bir
mesajdır" mesajını verdi.

Ligdeki yeni 4+3 yabancı kuralını değerlendiren
Ufuk Sarıca, "Milli takım için faydalı olacak bir
karar değil. Bizde 6 yabancı var ama 7 yabancılı
takımlarda 3 yabancıyı kenarda oturtmak da kolay
değil. Bence 12 kişilik kadroda 7 yabancı gerekli
değil" açıklamasını yaptı.

'PINAR YANIMIZDA OLACAKTIR'
Karşıyaka Başantrenörü Ufuk Sarıca, kulübün

isim sponsoru Pınar'ın yolları ayırma kararıyla
ilgili, "Karşıyaka ile Pınar özdeşleşmiş, yıllarca bir
birlikteliği sürdürmüşlerdi. Günün sonunda aile
içinde birşeyler oldu. Bunlar her aile içinde
olabilir. Bence Pınar zaman içinde yine yanımızda
olacaktır" diye konuştu. (DHA)
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OLMADI
TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta son olarak

Esenler Erokspor'dan kanatlar ve ileri
uçta görev yapıp, gruptaki rakiplerden
Bursaspor'un da eski kaptanı olan Çağatay
Yılmaz'ı kiralayan Karşıyaka, uzun süredir
gündeminde olan Suat Kaya transferinden
ise vazgeçti. Halen 1'inci Lig'in iddialı
takımlardan Çorum FK'da forma giyen 25
yaşındaki sağ kanat oyuncusu, 3'üncü
Lig'de oynamak istemeyince transfer rafa
kalktı. Karşıyaka'ya 1461 Trabzon'dan
ayrılan 34 yaşındaki tecrübeli sol bek
Hurşit Taşçı da transferde önerildi.
Defansın solunda kadrosunda Ferdi ve
yeni transfer Gökhan Meral bulunan Kaf-

Kaf, transferi değerlendirmeye alsa da
tecrübeli futbolcunun imzası zor ihtimal
olarak görülüyor.

DERSİMİZ BULVARSPOR
Sezona iç sahada Kırşehirspor'la golsüz

berabere kalarak başlayan Karşıyaka'da
Teknik Direktör Mustafa Reşit Akçay
takımını cumartesi günü oynanacak
Bulvarspor deplasmanına hazırlıyor.
Tecrübeli teknik adam, oyuncularına
mevkilerine göre sahada yapmasını
istediklerini tek tek saha kenarına
koyduğu pano üzerinden çizerek 
anlatıyor. (DHA)
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TFF 3'üncü Lig 2'nci Grup'tak ilk maçında
evinde Kelkit Hürriyetspor'a 2-1 mağlup
olan Tire 2021 FK, dış transferde iki
oyuncuyla daha anlaştı. Sarı-kırmızılı
kulüp, Mardin 1969'dan 23 yaşındaki forvet
arkası Mustafa Emirhan Özyaşar ve Adana
Demirspor altyapısından 18 yaşındaki
kaleci Ozan Gündüz ile 3'er yıllık sözleşme
imzaladı. Başkan Hüma Yüksel, "İki
oyuncumuza Tire FK ailesine hoş geldin
diyor, başarılı bir sezon geçirmelerini
diliyoruz" diye konuştu. (DHA)
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İzmir’in düşman işgalinden kurtuluşunun
102. yıl dönümü kapsamında Vasıf Çınar
Meydanı’nda açılan “İzmir’in Kurtuluş
Bayramı” sergisi gurur dolu anlar yaşattı.
Ahmet Piriştina Kent Arşivi ve Müzesi
(APİKAM) Arşivi’nden fotoğrafların yanı sıra
özel koleksiyonlardan fotoğraflarla
zenginleşen sergi, 9 Eylül kutlamalarının
ilk yıllarındaki büyük coşku ve duygu selini
yansıtmayı amaçlıyor. Sergi, 27 Kasım'a
kadar Vasıf Çınar Meydanı’nda ziyaret
edilebilecek. (Haber Merkezi)

BÜYÜK HEYECAN
BUGÜN BAŞLIYOR
Seferihisar Belediyesi tarafından bu yıl 9’uncusu düzenlenecek StafuPro
Tuna Masters TEOS 2024 Balıkçılık Turnuvası yine dolu dolu geçecek
KIYASIYA MÜCADELE
StafuPro ana sponsorluğunda, Teos

Marina ev sahipliğinde ve
Seferihisar Belediyesi himayesinde
düzenlenecek turnuva bugün
başlıyor. Üç gün sürecek turnuvada
Seferihisar çevresindeki tüm
marinalardan ve Kıbrıs’tan gelecek
iki teknenin yanı sıra Rusya,
Ukrayna, Suudi Arabistan, Güney
Afrika ve Yunanistan gibi ülkelerden
sporcular da yer alacak.

DEV BALIKLARIN PEŞİNDE
StafuPro Tuna Masters TEOS 2024’te

yarışmaya ek olarak, turnuva
sahasında dünya lideri birçok
marka ürünleriyle yer alacak.
Organizatör Murat İyriboz,
“StafuPro Tuna Masters TEOS
2024’te 12 - 13 Eylül günleri
teknelerin varışı ve marinaya
yerleşmesiyle brifinglerin ardından
14 - 15 Eylül günleri rekor
büyüklükte balıkların peşinde
olacağız” dedi. (Haber Merkezi)

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

Mutlaka
görmelisiniz

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin haziran
ayında başlattığı yaz spor okulları büyük ilgi

gördü. 17 tesiste, 25 branşta
açılan kurslardan 25 bin kişi

yararlandı. En çok ilgi
gören branş ise yüzme
oldu. Marina İzmir’de
Haziran ve Eylül süresince

yüzme eğitimine katılan 271
minik, yüzme temel eğitim,

temel ayak vuruşları, serbest stil,
sırt ayak vuruşu ve sırt stil yüzme temel
eğitimlerini aldı. (Haber Merkezi)

Eğlenirken bir de
yüzme öğrendiler


